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Από το υπ’ αριθ. 22/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 565/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση προγράμματος αθλητικών υποδομών 
«ΕΛΛΑΔΑ 2004». 

 
       Σήμερα 20 Νοεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-11-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Δ.  Πέτκος Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης   -------- 

10. Ν. Χαμαλής    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε.Σοφιανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 563/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ.Ποτουρίδης και προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2000 απόφασης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2000 απόφασης 
αποχώρησε η κα Λευκοπούλου. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2000 απόφασης  

14. Π. Πιτούλιας 
15. Α. Κεσίδης 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Λ. Τσαβδαρίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Αγαθαγγελίδης, Ν. Χαμαλής και Κ. 

Κόλβατζης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 566/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Ποτουρίδης και Μ. Γαβρίδης.  
 

21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Ε. Κουκουρδής 
24. Γ. Μανακούλης 
25. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 14-11-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
Δημάρχου, που έχει ως εξής: 
 Η συνολική πρόταση του Δήμου Βέροιας για την υλοποίηση του 
προγράμματος αθλητικών υποδομών  "Ελλάδα  2004" βασίζεται σε ορισμένες αρχές, 
που είναι: 
 Η συμπλήρωση- ολοκλήρωση υφισταμένων αθλητικών πυρήνων. 
 Η υποστήριξη αθλημάτων και  αθλητικών συλλόγων που αναπτύσσουν μία 

αξιόλογη αθλητική δραστηριότητα με διακρίσεις  πανελλαδικού επιπέδου. 
 Η ένταξη των αθλητικών έργων και υποδομών στο καταρτισθέν 5ετές 

αναπτυξιακό πρόγραμμα του Δήμου, που στοχεύει στην ισόρροπη κατά τομέα 
αλλά και γεωγραφικά ανάπτυξη του ενιαίου πλέον Δήμου Βέροιας. 
Για την καλλίτερη συγκρότηση της συνολικής πρότασης θα πρέπει να ληφθούν 
υπόψη: 

1.Ο αθλητικός χάρτης του Δήμου, ήτοι οι αθλητικοί σύλλογοι που 
δραστηριοποιούνται, το είδος του αθλήματος που υπηρετούν, ο αριθμός των νέων 
που απασχολούνται καθώς και οι πανελλήνιας εμβέλειας επιτυχίες των 
τελευταίων ετών. 

2.Οι υφιστάμενες αθλητικές υποδομές, όπως στην πραγματικότητα είναι. 
3.Η διόρθωση ορισμένων σφαλμάτων στην αποτύπωση της αθλητικής υποδομής που 

περιλαμβάνεται στον σχετικό πίνακα του Υπουργείου. 
4.Η διαμόρφωση του ορθού πίνακα υποδομών και απαιτήσεων, με βάση τον 

πληθυσμό. 
5.Οι διαθέσιμοι χώροι για την δημιουργία νέων αθλητικών πυρήνων. 
6.Ο αναπτυξιακός σχεδιασμός του Δήμου. 

Αναλυτικότερα : 
1.Ο αθλητικός χάρτης του Δήμου: 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ                    ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ                        ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ                      ΣΥΛΛΟΓΟΣ                          ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
"ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΗΡ"      "ΔΟΞΑ ΑΣΩΜΑΤΩΝ"              "ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΜΜΟΥ" 
59100 ΑΓ.ΒΑΡΒΑΡΑ        59100 ΑΣΩΜΑΤΑ                59100 ΑΜΜΟΣ 
ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΠΑΕ   «ΒΕΡΟΙΑ» 
ΣΤΑΔΙΟΥ   34 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

Α. Ο. ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΛΟΥΤΡΟΥ 1 
59100  ΒΕΡΟΙΑ 

Α.Σ. " ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ  
ΒΕΡΟΙΑΣ" 
ΙΠΠΟΚΡΑΤΟΥΣ 18 
59100 ΒΕΡΟΙΑ 

ΑΕ   ΠΟΝΤΙΩΝ  ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΙΠΠΟΚΡΑΤΟΥΣ  18 
ΤΗΛ.65649 - 0936957069 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

Α.Σ. «ΦΙΛΙΠΠΟΣ»  ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΙΕΡΑΡΧΩΝ 1   Τ.Θ.88 
ΤΗΛ.27663 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

Γ.Ε.Β. 
ΚΥΡΙΩΤΙΣΣΗΣ  1Β 
ΤΗΛ.62983 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 



ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ –  
ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ          
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΜΗΤΡΟΠΟΛΕΩΣ  20Α 
ΤΗΛ26970 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΑΝΑΡΡΙΧΗΤΙΚΗ  
ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΗ  ΛΕΣΧΗ 
ΗΠΕΙΡΟΥ  3 
THΛ.62075  
59100  ΒΕΡΟΙΑ 

ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ  ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ  
"ΒΙΚΕΛΑΣ" 
ΜΟΡΑΒΑ 10 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ  
ΒΕΡΟΙΑΣ 
Τ.Θ.   224 
ΤΗΛ.43305  FAX 43270 
0977596507 

ΒΕΡΟΙΑ  59100 
 
 

ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ.22306 
Μ. ΜΠΟΤΣΑΡΗ   9 
ΒΕΡΟΙΑ 59100 

Λ.Α.ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΑΝΟΙΞΕΩΣ 92   Τ.Θ.175 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΛΕΜΟΒ 
(ΖΕΙΜΠΕΚΗΣ) 
ΠΙΕΡΙΩΝ 58 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ  133  
ΤΗΛ 72320 0944717246 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

Α.Σ. «Μ.ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ» 
Βενιζέλου  78 
ΤΗΛ.61502 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

Α.Σ. "ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ" 
ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ  25 
ΤΗΛ.65810 
ΤΗΛ.71853 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

«ΕΡΜΗΣ»  ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΠΙΝΔΟΥ  5Β 
ΤΗΛ.24302 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

Α.Ο. «ΠΡΟΜΗΘΕΑΣ» 
ΒΕΡΜΙΟΥ  11 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 
 

Α.Ο."ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ" 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΦΙΛΩΤΑ  13 
ΤΗΛ.23081 
ΚΙΝ.09745434236  
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΜΕΑΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑΤΟΣ 
«ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ» 
ΡΩΣΣΟΠΡΟΣΦΥΓΩΝ  40 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ.60316 
ΚΙΝ 094779962 
ΛΟΥΤΡΟΥ 2 
59100  ΒΕΡΟΙΑ 

"ΦΙΛΙΠΠΟΣ" ΜΕΣΗΣ 
ΜΕΣΗ 
(ΘΩΜΑΣ  ΜΕΛΙΚΙΩΤΗΣ) 
ΤΗΛ 42456 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

"ΕΡΜΗΣ" ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 
ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙ 
ΤΗΛ72852 
ΚΙΝ.0977472652 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 



Α.Ο.  «ΑΓΙΑ  ΒΑΡΒΑΡΑ» 
(ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ) 
ΑΓΙΑ  ΒΑΡΒΑΡΑ 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

Α.Ο.  ΑΣΩΜΑΤΩΝ 
(ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ  
ΚΟΥΚΟΥΡΔΗΣ) 
ΑΣΩΜΑΤΑ 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

ΔΕΤΟΠΟΚΑ 
ΤΜ. ΕΠΙΤΡΑΠΕΖΙΑΣ 
ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΑΝΤΩΝΙΑΔΗ   5  
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
«Ο  ΣΠΑΡΤΑΚΟΣ» 
ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ  71 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ   ΑΘΛΗΤ. 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
ΘΕΡΜΟΠΥΛΩΝ  7 
ΒΕΡΟΙΑ  59100 

 
 

ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
TAEKWONDO 
ΑΦΡΟΔΙΤΗΣ 17 
ΒΕΡΟΙΑ 

 
Α’ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΚΑ ΣΩΜΑΤΕΙΑ ΔΗΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 
 

ΟΜΑΔΕΣ ΤΜΗΜΑΤΑ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΑΘΛΗΤ 
Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑ Ανδρών Γ’ Εθνική  
Α.Ε. ΠΟΝΤΙΩΝ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ. 65649 
0936957069 

Ανδρών 
Παίδων 
Τζούνιορ 
Προτζούνιορ 

Α΄ Ερασιτεχνική 
Ανδρών. 

60 

ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ 
ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 
ΤΗΛ. 91365 
0977353373 
ΤΗΛ. 91042 
         91487 
 

Ανδρών 
 

Γ΄ Ερασιτεχνική 20 

ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ  
ΤΗΛ. 72320 
0944717246 

Ανδρών 
Παίδων 
Τζούνιορ 
Προτζούνιορ 

Β΄ Ερασιτεχνική 120 

ΜΑΚΕΔΟΝΑΣ 
ΤΗΛ. 23081 
09745434236 

Ανδρών 
Παίδων 
Τζούνιορ 
Προτζούνιορ 

Β΄ Ερασιτεχνική 100 

ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ. .65649 
0936957069 

Ανδρών 
Παίδων 
Τζούνιορ 

Β’ Ερασιτεχνική 65 

ΑΚΑΔΗΜΙΑ 2000 
ΤΗΛ. 91514 
         72320 
0944717246 
0977358556 

Ανδρών 
Παίδων 
Τζούνιορ 
Προτζούνιορ 

Γ’ Ερασιτεχνική 100 

ΑΚΑΔΗΜΙΑ 
ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ 
ΤΗΛ. 91271 

Ανδρών 
Παίδων 

Γ’ Ερασιτεχνική 35 



         21755 
0977352866 
ΕΡΜΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ. 24302 

Ανδρών Γ’ Ερασιτεχνική 15 

ΕΡΜΗΣ ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ 
ΤΗΛ. 72852 
0977472652 

Ανδρών Γ’ Ερασιτεχνική 15 

ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΜΕΣΗΣ 
ΤΗΛ. 42456 

Ανδρών Γ’ Ερασιτεχνική 17 

ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ. 61502 

Ανδρών Γ’ Ερασιτεχνική 15 

ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΜΜΟΥ 
ΤΗΛ.  73997 
          91042 

Ανδρών Γ’ Ερασιτεχνική 15 

   
Β’ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΚΥΡΙΩΤΙΣΣΗΣ 1 ΒΕΡΟΙΑ 
ΤΗΛ. 60274, FAX  64328 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 

ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΑΝΔΡΩΝ 

80  ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ ΕΛΛΑΔΟΣ ΤΟ 1997 
 ΑΓΩΝΙΣΤΗΚΕ ΣΤΟ ΚΥΠΕΛΛΟ 

ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΡΙΩΝ ΕΥΡΩΠΗΣ ΤΟ1998 
ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

70  ΚΥΠΕΛΛΟΥΧΟΣ ΕΛΛΑΔΟΣ ΤΟ 1997 
 ΤΟ 1977ΑΓΩΝΙΣΤΗΚΕ ΣΤΟ ΚΥΠΕΛΛΟ 

ΚΥΠΕΛΛΟΥΧΩΝ ΕΥΡΩΠΗΣ 
ΤΗΣ ΑΓΚΥΡΑΣ 

ΠΥΓΜΑΧΙΑ 30  
 
Γ’ ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ «ΚΑΛΛΙΘΕΑ» ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ.60316, 23798, 0944779962 
ΛΟΥΤΡΟΥ 2  ΒΕΡΟΙΑ 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 

ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

70  ΠΡΩΤΗ ΘΕΣΗ ΣΤΟ   ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ Β 
ΕΘΝΙΚΗΣ  

 ΑΝΟΔΟΣ ΣΤΗΝ Α2 ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ  
 
Δ΄ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ.28455 FAX 27663 
ΙΕΡΑΡΧΩΝ 1, ΒΕΡΟΙΑ 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 

ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΑΝΔΡΩΝ 

226 ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1977 
 



 
Αναπτύσσει τμήματα 
σε όλες τις 
κατηγορίες, ήτοι 
Παίδων, προπαίδων, 
εφηβικό κλπ 

      1994-95 
  Πρωταθλητής Ελλάδος 
 Συμμετοχή στο κύπελλο Πρωταθλητριών 

Ευρώπης 
 Φιναλίστ στο Κύπελλο Ελλάδος 
 Δευτεραθλητής Προπαίδων 

 
     1995-96  
 Δευτεραθλητής Ελλάδος 
 Συμμετοχή στο Κύπελλο Πρωταθλητριών 

Ευρώπης 
 Δευτεραθλητής Εφήβων 
 
      1996-97 
 Συμμετοχή στο Κύπελλο IHF 
 
     1997-98  
 Πρωταθλητής Εφήβων 
 Πρωταθλητής Παίδων 
 
      1998-99  
 Πρωταθλητής Εφήβων 
 Επιτυχίες σε διεθνή τουρνουά 
 Δευτεραθλητής στο τουρνουά Στροβόλου 

Κύπρου 
 Η ομάδα Ανδρών μετέχει στο πρωτάθλημα 

Α1 Εθνικής κατηγορίας και στο Κύπελλο 
Ελλάδος 

 Σήμερα μετέχει στο Πρωτάθλημα Εφήβων, 
Παίδων και Παμπαίδων 

 
ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 
 
Αναπτύσσει τμήματα 
σε όλες τις κατηγορίες 

185 ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1980 
 
     1994-95  
 Πρωταθλήτρια Κορασίδων 
 
     1995-96  
 Τέταρτη στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Α1 

Εθνικής 
 Πρωταθλήτρια Κορασίδων 
 
     1996-97 
 Τέταρτη στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Α1 

Εθνικής 
 Συμμετοχή στο Ευρωπαϊκό κύπελλο 

πόλεων 
 Ημιτελική φάση Κυπέλλου 

 
  



1997-98 
 Δευτεραθλήτρια Α1 Εθνικής 
 Συμμετοχή στο Ευρωπαϊκό Κύπελλο 

πόλεων 
 
     1998-99  
 Δευτεραθλήτρια Α1 Εθνικής 
 3η στο Κύπελλο Ελλάδος 
 Συμμετοχή στο Κύπελλο EHF-

Συνομοσπονδίας 
 
 
    1999-00  
 Δευτεραθλήτρια Α1 Εθνικής 
 Φιναλίστ Κυπέλλου Ελλάδος 
 Συμμετοχή στο Κύπελλο EHF  
 Τρίτη Πανελλήνια νίκη Πρωτάθλημα 

Κορασίδων 
 Σήμερα η ομάδα γυναικών μετέχει στο 

Πρωτάθλημα Α1 Εθνικής Κατηγορίας 
 Επίσης μετέχει στα Πρωταθλήματα ομάδες 

Νεανίδων Κορασίδων 
 

ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗ 
ΑΝΔΡΩΝ 

217 ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1962 
 
     1995-96  
 4η θέση στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 

Εφήβων 
 
     1996-97  
 Συμμετοχή στο Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 

Παίδων 
 
 Σήμερα αγωνίζεται στο Πρωτάθλημα Α΄ 

κατηγορίας της Ε.ΚΑ.Σ.ΚΕ.Μ. 
ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗ 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

150 ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1985 
 
 Άνοδος στην Β΄ Εθνική 
 Σήμερα αγωνίζεται στο Πρωτάθλημα Α΄ 

κατηγορίας της Ε.ΚΑ.Σ.ΚΕ.Μ 
ΠΕΤΟΣΦΑΙΡΙΣΗ 
ΑΝΔΡΩΝ 

95 ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1967 
 
     1996-97  
 Πρωταθλητής Γ΄ Εθνικής κατηγορίας και 

άνοδος στην Β΄ Εθνική 
 Σήμερα αγωνίζεται στο Πρωτάθλημα Α΄ 

κατηγορίας της ΤΕ/Ε.Ο.ΠΕ.Κ.Κ.Μ. 
 Από το 1985 αγωνίζεται στις Εθνικές 

κατηγορίες 



ΠΕΤΟΣΦΑΙΡΙΣΗ 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

137 ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1979 
 
 Σήμερα αγωνίζεται στο Πρωτάθλημα Α΄ 

κατηγορίας της ΤΕ/Ε.Ο.ΠΕ. 
 Αγωνιστικές ομάδες εφήβων, παίδων, 

κορασίδων, παμπαίδων και πανκορασίδων 
μετέχουν στα ανάλογα Τοπικά 
πρωταθλήματα 

 
 

ΑΡΣΗ ΒΑΡΩΝ 
ΑΝΔΡΕΣ- 
ΓΥΝΑΙΚΕΣ 

35  ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1975 
 
 1994: 1η θέση Πανελλήνιο 
                Ελπίδων       
 1997: 1η θέση Πανελλήνιο παίδων 
              : 3η θέση Πανελλήνιο γυναικών 
              : 4ηθέση Πανελλήνιο γυναικών 
 1999:1η θέση Πανελλήνιο ανδρών 
ΣΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ 
 1991:6η θέση Πανευρωπαϊκό Εφήβων 
             :3η θέση Βαλκανικό Εφήβων 
             :4η θέση Βαλκανικό Εφήβων 

ΣΤΙΒΟΣ 
ΑΝΔΡΕΣ 
ΓΥΝΑΙΚΕΣ 

 
80 
120 

 1994:1η θέση Πανελλήνιοι        
                Πανκορασίδων 
 1995:2η θέση Πανελλήνιοι Νεανίδων 
             :1η θέση Πανελλήνιοι Κορασίδων 
 1996:2η θέση Πανελλήνιοι Εφήβων 
             :1η θέση Πανελλήνιοι Παίδων 
             :1η θέση Πανελλήνιοι Κορασίδων 
 1997:1η θέση Πανελλήνιοι Εφήβων 
             : 1η θέση Πανελλήνιοι Παίδων 
             : 1η θέση Πανελλήνιοι Παμπαίδων 
 1998: 2η θέση Πανελλήνιοι Εφήβων 
 1999:1η θέση Πανελλήνιοι αγώνες  
                            ανωμάλου δρόμου 
 2000:1η θέση Πανελλήνιοι 5χλμ Ανδρών 
             :1η θέση Πανελλήνιο 10  χλμ.  
                            Εφήβων 
             :1η θέση Πανελλήνιο μήκος Παίδων 
             :1η Θέση Πανελλήνιο Πένταθλο Π/Κ 
             :1η θέση Πανελλήνιο 10μ.  Βάδην    
                           Παίδων 
             :2η θέση Πανελλήνιο 20μ.Γυναικών  
                            Βάδην 
             :3η θέση Πανελλήνιο επί κοντώ Π/Π 
 
     ΣΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ 
 1996:1η θέση Βαλκανικοί Εφήβων 
               6η θέση Παγκόσμιοι Εφήβων 



 1997:6η θέση Ολυμπιακές μέρες Ευρ. 
             :3η θέση 4εθνής Κορασίδων 
 1999:3η θέση Βαλκανικούς  Ανωμάλου  
                            Δρόμου 

ΑΚΡΟΒΑΤΙΚΗ 
ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗ 
ΑΝΔΡΩΝ και 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

 
55 
80 

ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1977 
 
      1997: Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
 2η θέση Δ΄2άδα γυναικών 
 3η θέση Γ΄2άδα γυναικών 
 6η θέση Β΄2άδα γυναικών 
 1η θέση Δ΄2άδα ανδρών 
 1η θέση Δ΄ μεικτό ζευγάρια 
 3η θέση Γ΄3άδα γυναικών 
 5η θέση Δ΄3άδα γυναικών 
 2η θέση Β΄3΄άδα γυναικών 
 1η θέση Α΄3άδα γυναικών 
 
      1998 Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
 1η θέση Δ΄2άδα γυναικών 
 1η θέση Α΄3άδα γυναικών 
 1η θέση Β΄3άδα γυναικών 
 2η θέση Δ΄2άδα γυναικών 
 
      1999 Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
 1η θέση Β΄2άδα γυναικών 
 8η θέση Πανευρωπαϊκό πρωτάθλημα 
 1η θέση Πανελλήνιο Πρωτάθλημα Δ   
                   2άδα γυναικών 
 1η θέση Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
                    Γ΄3άδα γυναικών 
 1η θέση Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
                   Β΄3άδα γυναικών 
 1η θέση Πανελλήνιο Πρωτάθλημα  
                    Δ΄2άδα ανδρών 
 3η θέση Πανελλήνιο Πρωτάθλημα 
                    Δ΄3άδα γυναικών 
 
ΣΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ 
         1996 
 9η θέση Παγκόσμιο στην Γερμανία 2άδα 

γυναικών 
 11η θέση Πανευρωπαϊκό στην Γερμανία 

3άδα γυναικών 
 

ΕΠΙΤΡΑΠΕΖΙΑ  
ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗ 
ΑΝΔΡΩΝ-
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

30  



ΑΚΑΔΗΜΙΑ  
ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ 

100  

ΑΚΑΔΗΜΙΑ 
ΜΠΑΣΚΕΤ  

300  

 
Ε’ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΣΕΙΔΩΝΑΣ 
ΜΑΛΑΚΟΥΣΗ 6-ΒΕΡΟΙΑ 
ΤΗΛ 65810, FAX  71853 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1990 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 

ΧΕΙΡΟΣΦΑΙΡΙΣΗ 
ΑΝΔΡΩΝ-
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

100     1996 
 Πρωταθλήτρια Ελλάδος Κορασίδων             
 Δευτεραθλήτρια Ελλάδος Πανκορασίδων 

 
1997 

 Πρωταθλήτρια Ελλάδος Νεανίδων 
 Δευτεραθλήτρια Ελλάδος Πανκορασίδων 
 Τριταθλήτρια Ελλάδος Κορασίδων 
 

1998 
 Πρωταθλήτρια Ελλάδος Κορασίδων 
 

1999 
 Πρωταθλήτρια Ελλάδος Κορασίδων 
 

2000 
 Πρωταθλήτρια Ελλάδος Νεανίδων 

ΜΠΑΣΚΕΤ 
ΑΝΔΡΩΝ-
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

40  

ΡΥΘΜΙΚΗ 
ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗ 
ΑΝΔΡΩΝ-
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 

80  

             
ΣΤ’ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ - ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΜΗΤΡΟΠΟΛΕΩΣ 20Α 
ΤΗΛ.26970 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1953 
                                                                  

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 

ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ 
ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ 
 

471        Από 1997-2000 
 29  Πρώτες Πανελλήνιες Νίκες 
 45 Δεύτερες Πανελλήνιες Νίκες 
 39 Τρίτες Πανελλήνιες Νίκες 

ΑΝΑΡΡΙΧΗΣΗΣ 50  



 Ο Σύλλογος ανήκει στην πρώτη κατηγορία των ομάδων Χιονοδρομίας της 
Ελλάδος. 

 Απασχολεί 12 Προπονητές τον χρόνο 
 10 αθλητές του Συλλόγου υπήρξαν μέλη των Ολυμπιακών Ομάδων από της 

ιδρύσεώς του μέχρι και σήμερα. 
 Καλλιεργεί Φυτώριο Προαγωνιστικής ηλικίας παιδιών  στην Χιονοδρομία και την 

Κολύμβηση. 
 Τελέστηκαν με επιτυχία από τον παραπάνω Σύλλογο οι Διεθνείς Αγώνες 

Χιονοδρομίας ΒΙΚΕΛΙΑ 2000 
 
Ζ’ ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ. 43305, FAX 43270, 0977596507 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1989 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 

 5 ΤΜΗΜΑΤΑ 
αθλητών ηλικίας  6-
18 ετών 

 
 1 ΤΜΗΜΑ 

ενηλίκων από 20 
ετών 

80 Ο όμιλος έχει πανελλαδικές και 
πανελλήνιες διακρίσεις όπως το σχολικό 
πρωτάθλημα αντισφαίρισης. Παράλληλα 
διοργανώνει σε συνεργασία με την 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΦΙΛΑΘΛΗ 
ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ κάθε 
χρόνο πανελλαδικά και διεθνή 
πρωταθλήματα με πρόσφατη διοργάνωση 
το φετινό ΔΙΕΘΝΕΣ πρωτάθλημα 
κοριτσιών 18 ετών τον Αύγουστο του  

 
Η’ ΑΝΑΡΡΙΧΗΤΙΚΗ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΗΠΕΙΡΟΥ  3 ΒΕΡΟΙΑ 
ΤΗΛ.62075 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1996 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 

ΠΕΖΟΠΟΡΙΑΣ 
 
ΑΝΑΡΡΙΧΗΣΗΣ 

 
60 

ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΑΠΟΣΤΟΛΕΣ 
ΤΟΥ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟΥ ΣΕ ΑΛΠΕΙΣ 
ΚΑΥΚΑΣΟ κ.λ.π. 

Υπάρχει έντονο ενδιαφέρον από γονείς και παιδιά να ασχοληθούν με την αγωνιστική 
αναρρίχηση αλλά αυτή τη στιγμή δεν μπορεί να δημιουργηθεί παιδικό αγωνιστικό 
τμήμα λόγω έλλειψης Εσωτερικού Τεχνητού Τοίχου Αναρρίχησης για προπονήσεις – 
αγώνες. 
Στην Λέσχη υπάρχουν 5 έμπειροι προπονητές. 
 



 
Θ’ ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΤΗΛ.22306 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1995 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 

ΣΚΟΠΟΒΟΛΗ I.P.S.C. 69      1999 
 Πρώτη Πανελλήνια 

Νίκη Κατηγορία 
τζούνιορ  

 
Ι’. ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ  

ΛΟΥΤΡΟΥ 1 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1998 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 

ΑΝΔΡΕΣ 
 

 
11 

 1999  ΚΑΤΑΚΤΗΣΗ 
ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΟΣ 

     Γ΄ΚΑΤΗΓ. ΑΝΔΡΩΝ  
ΕΦΗΒΟΙ 
 

 
14 

 

ΠΑΙΔΕΣ 
 

 
18 

1999   
3Η ΘΕΣΗ ΣΤΟ ΠΑΙΔΙΚΟ 
ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 

ΑΚΑΔΗΜΙΑ 
 

 
140 

1999  
2Η ΘΕΣΗ ΣΤΟ  
ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
ΑΚΑΔΗΜΙΩΝ 
ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

 
ΙΑ’. ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ΗΜΑΘΙΑΣ «ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ» 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1993 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 
ΑΘΛΗΤΩΝ 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 

ΤΖΟΥΝΤΟ 30 ΚΑΤΑ ΤΗΝ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ  
ΤΕΤΡΑΕΤΙΑ 
 5 ΠΡΩΤΑΘΛΗΤΕΣ ΣΕ 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΕΣ  
ΝΙΚΕΣ 

 4 ΔΕΥΤΕΡΑΘΛΗΤΕΣ 
ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΕΣ 
ΝΙΚΕΣ 

 1Η, 2Η, 3Η,ΘΕΣΗ ΣΕ ΔΙΕΘΝΗ 
ΤΟΥΡΝΟΥΑ 

 



 ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΔΥΟ 
ΑΘΛΗΤΩΝ ΣΤΙΣ 
ΟΛΥΜΠΙΑΚΕΣ ΗΜΕΡΕΣ 
ΝΕΟΤΗΤΑΣ ΚΑΙ ΣΤΟ 
ΠΑΓΚΟΣΜΙΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
ΕΦΗΒΩΝ 
1 ΑΘΛΗΤΗΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 
ΕΙΝΑΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΟΛΥΜΠΙΑΔΑ 2004. 

 
ΙΒ’. ΑΕΡΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΘΛΗΤΕΣ 
ΜΗΧΑΝΟΚΙΝΗΤΟΥ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ 9 
ΑΕΡΟΜΟΝΤΕΛΙΣΜΟΥ 15 
ΑΙΩΡΟΠΤΕΡΙΣΜΟΥ 20 
ΑΛΕΞΙΠΤΩΤΟ ΠΛΑΓΙΑΣ-ΒΟΥΝΟΥ 
(ΠΑΡΑ ΠΕΝΤΕ) 

15 
 

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΟΛΑ ΤΑ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΑ 
 ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ ΣΕ ΟΛΑ ΤΑ ΠΑΝΕΥΡΩΠΑΪΚΑ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΑ ΣΕ 

ΒΟΥΛΓΑΡΙΑ & ΟΥΓΓΑΡΙΑ 
 ΚΑΤΑΚΤΗΣΗ 1ΗΣ ΚΑΙ 2ΗΣ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑΣ ΘΕΣΗΣ ΣΤΟ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ 

ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ ΣΤΗΝ Β΄ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 
 
ΙΓ’. ΤΜΗΜΑ ΣΚΑΚΙΟΥ της ΔΕΤΟΠΟΚΑ 
ΑΝΤ. ΑΝΤΩΝΙΑΔΗ  
ΤΗΛ. 62548 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1994 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΘΛΗΤΕΣ 
ΣΚΑΚΙ 12 
 ΣΥΜΜΕΤΕΧΕΙ ΚΑΘΕ ΧΡΟΝΟ ΣΤΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ ΕΛΛΑΔΟΣ ΣΚΑΚΙΟΥ, 

ΣΤΑ ΑΤΟΜΙΚΑ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΑ ΝΕΩΝ – ΝΕΑΝΙΔΩΝ - ΠΑΙΔΩΝ ΣΤΟ 
ΚΥΠΕΛΛΟ  ΕΛΛΑΔΟΣ ΚΑΙ ΣΤΑ ΤΟΠΙΚΑ ΤΟΥΡΝΟΥΑ ΣΚΑΚΙΟΥ 

 ΤΟΝ ΙΟΥΝΙΟ ΤΟΥ1998 ΚΑΤΕΛΑΒΕ ΤΗΝ 2Η ΘΕΣΗ ΣΤΑ ΑΤΟΜΙΚΑ 
ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΑ ΝΕΩΝ ΝΕΑΝΙΔΩΝ-ΠΑΙΔΩΝ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ. 

 
ΙΔ’ ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ «ΒΙΚΕΛΑΣ» 
ΜΟΡΑΒΑ 10 
ΤΗΛ.28238 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΗΣ 1983 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΘΛΗΤΕΣ ΜΕΛΗ 
ΑΝΔΡΩΝ 
ΓΥΝΑΙΚΩΝ 
ΕΦΗΒΩΝ 
ΠΑΙΔΩΝ 

50 110 



ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 2ΟΣ ΦΙΝΑΛΙΣΤ ΣΤΟ ΔΙΠΛΟ ΑΝΔΡΩΝ 
 ΔΥΟ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΕΣ ΝΙΚΕΣ ΚΑΤΩ ΤΩΝ 12 ΕΤΩΝ 
 4 ΑΘΛΗΤΕΣ ΜΕΣΑ ΣΤΟΥΣ 30 ΠΡΩΤΟΥΣ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΚΑΤΑΤΑΞΗ 

ΑΝΔΡΩΝ 
 ΔΥΟ ΑΘΛΗΤΕΣ ΜΕΣΑ ΣΤΟΥΣ  20 ΠΡΩΤΟΥΣ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ 

ΚΑΤΑΤΑΞΗ ΚΑΤΩ ΤΩΝ 18 
 ΤΡΕΙΣ ΑΘΛΗΤΕΣ ΜΕΣΑ ΣΤΟΥΣ 20 ΠΡΩΤΟΥΣ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ 

ΚΑΤΑΤΑΞΗ ΚΑΤΩ ΤΩΝ 14 
 Η ΟΜΑΔΑ ΤΩΝ ΑΝΔΡΩΝ ΑΓΩΝΙΖΕΤΑΙ ΣΤΗ Α2 ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ  
 Η ΟΜΑΔΑ ΓΥΝΑΙΚΩΝ ΑΓΩΝΙΖΕΤΑΙ ΣΤΗΝ Β΄ ΕΘΝΙΚΗ ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ 
 ΟΡΓΑΝΩΣΕ ΤΡΙΑ ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΤΟΥΡΝΟΥΑ ΣΤΗΝ ΒΕΡΟΙΑ ΜΕ ΜΕΓΑΛΗ 

ΕΠΙΤΥΧΙΑ 
 ΟΡΓΑΝΩΣΕ ΑΚΟΜΗ ΠΟΛΛΑ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑΤΑ ΠΑΙΔΩΝ ΕΦΗΒΩΝ 

ΟΠΩΣ ΚΑΙ OPEN ΑΝΔΡΩΝ 
 ΑΠΟ ΤΟ 1983 ΘΕΩΡΕΙΤΑΙ Ο ΙΣΧΥΡΟΤΕΡΟΣ ΤΕΝΝΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ 

ΤΗΣ ΚΕΝΤΡΙΚΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ. 
 
ΙΕ’. ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
ΘΕΡΜΟΠΥΛΩΝ 7, ΒΕΡΟΙΑ 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1982 
 

ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΘΛΗΤΕΣ 
ΚΑΡΑΤΕ 80 
ΑΥΤΟΑΜΥΝΑ 
 

15 

ΡΥΘΜΙΚΗ-ΕΝΟΡΓΑΝΗ 30 
ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ 
 1 ΧΡΥΣΟ ΜΕΤΑΛΛΙΟ ΣΕ ΠΑΓΚΟΣΜΙΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
 3 ΑΡΓΥΡΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ ΣΕ ΠΑΓΚΟΣΜΙΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
 1 ΧΑΛΚΙΝΟ ΜΕΤΑΛΛΙΟ ΣΕ ΒΑΛΚΑΝΙΚΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
 18 ΧΡΥΣΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ 
 6 ΑΡΓΥΡΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ 
 11 ΧΑΛΚΙΝΑ ΜΕΤΑΛΛΙΑ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ 
 ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ ΕΠΙΔΕΙΞΕΩΝ ΣΕ ΣΤΡΑΤΙΩΤΙΚΕΣ ΣΧΟΛΕΣ 
 ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΑ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΑ ΣΕ ΓΟΝΕΙΣ ΚΑΙ ΜΑΘΗΤΕΣ  
      ΜΕ ΑΘΛΙΑΤΡΟΥΣ ΚΑΙ ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΥΣ 
 
 
 
ΙΣΤ’. ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ TAEKWONDO Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 
ΑΦΡΟΔΙΤΗΣ 17 
ΤΗΛ.61784  0332/41688 ΚΙΝ.0944388685 
ΕΤΟΣ ΙΔΡΥΣΕΩΣ 1983 



 
ΤΜΗΜΑΤΑ ΑΘΛΗΤΕΣ 

TAEKWONDO 150 
ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΤΗΝ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΤΡΙΕΤΙΑ 
 3Η ΠΑΓΚΟΣΜΙΑ ΘΕΣΗ 
 3Η ΘΕΣΗ ΣΤΟ ΠΑΝΕΥΡΩΠΑΊΚΟ ΠΡΩΤΑΘΛΗΜΑ 
 2Η ΘΕΣΗ ΣΕ ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΥΣ ΑΓΩΝΕΣ ΣΤΑ +81 κιλά 
 3η ΘΕΣΗ ΣΕ Ε.Τ. 
 ΜΙΑ ΑΘΛΗΤΡΙΑ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΓΙΑ ΕΞΙ ΣΥΝΕΧΕΙΣ ΧΡΟΝΙΕΣ 

ΜΕΤΕΧΕΙ ΣΤΗΝ ΕΘΝΙΚΗ ΕΛΛΑΔΟΣ. 
 
Με βάση τα παραπάνω στοιχεία, οι αθλητικοί τομείς στους οποίους οι αθλητικοί 
σύλλογοι του Δήμου, έχουν αναπτύξει σε βάθος ορισμένα αθλήματα (εξαιρουμένου 
του ποδοσφαίρου) με αποτέλεσμα πανελλήνιες αλλά και σε παγκόσμιο επίπεδο 
διακρίσεις, συνοψίζονται ως κατωτέρω: 
 χιονοδρομία, 
 πετοσφαίριση, 
 στίβος, 
 άρση βαρών, 
 ακροβατική γυμναστική, 
 αντισφαίριση, 
 πολεμικές τέχνες. 
 

2. Οι υφιστάμενες αθλητικές υποδομές: 
  
Ε.Α.Κ. Βέροιας «Δημήτριος Βικέλας» 
Υφίσταται ο μεγάλος αθλητικός πυρήνας του Ε.Α.Κ. Βέροιας «Δημήτριος Βικέλας» ο 
οποίος όμως δεν ανήκει στα διοικητικά όρια του Δήμου αλλά στον Δήμο 
Αποστόλου Παύλου. Η συνολική έκταση του χώρου που ανήκει στο Ε.Α.Κ. 
ανέρχεται σε 102 στρέμματα περίπου. 

Στο Ε.Α.Κ. «Δημήτριος Βικέλας» υφίστανται σήμερα: 
 ένα κλειστό γυμναστήριο αθλοπαιδιών που χρησιμοποιείται για μπάσκετ, 

βόλεϊ και χειροσφαίριση, με αίθουσα γυμναστηρίου  
 ένα υπαίθριο γήπεδο ποδοσφαίρου χωρίς χόρτο 
 δύο υπαίθρια γήπεδα μπάσκετ - βόλεϊ 
 ένα υπαίθριο γήπεδο χειροσφαίρισης 
 τέσσερα υπαίθρια γήπεδα τένις 
 βοηθητικοί χώροι άθλησης σε φυσικό χόρτο 

 
Στον Δήμο Βέροιας η πραγματική κατάσταση των υφισταμένων οργανωμένων 

πυρήνων  αθλητικής δράσης είναι η ακόλουθη: 
 
1. Αθλητικός πυρήνας Ράχης 
Υφίσταται ένας, εν τοις πράγμασι, διαμορφωμένος αθλητικός πυρήνας στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Ράχης, ο οποίος, από πολλά χρόνια αποτελεί πόλο έλξης για τους 
Βεροιώτες λόγω του οργανωμένου χαρακτήρα του αλλά και λόγω του εξαιρετικού 
κλίματος, ιδίως κατά την καλοκαιρινή περίοδο. 



 
Ο ανωτέρω πυρήνας περιλαμβάνει: 
 δύο γήπεδα ποδοσφαίρου 
 δύο υπαίθρια γήπεδα τένις 
 δύο υπαίθρια γήπεδα μπάσκετ 
Σε ημιτελή κατάσταση βρίσκονται: 
 δύο υπαίθρια γήπεδα τένις 
 ένα υπαίθριο γήπεδο μπάσκετ – βόλεϊ 
 ένας υπό διαμόρφωση χώρος στάθμευσης 
 στα ανωτέρω ημιτελή τρία γήπεδα έχει ολοκληρωθεί η κατασκευή μιας μικρής 

κερκίδας. 
 
2. Γήπεδο μπάσκετ Εληάς 
Μέσα στην πόλη και στην περιοχή της Εληάς υπάρχει μία αθλητική υποδομή που 
αποτελείται: 
 από ένα υπαίθριο γήπεδο μπάσκετ 
 από ένα κλειστό προπονητήριο, διατάσεων 27Χ15 μέτρα, κατασκευής της 

δεκαετίας 1960, σε πρωτόγονη κατάσταση, όπως ακριβώς αυτή περιγράφτηκε πιο 
πάνω. 

 
3. «Φιλίππειο Γυμναστήριο» 
Το υπό κατασκευή κλειστό «Φιλίππειο Γυμναστήριο», που κατασκευάζεται στην 
αυλή του 1ου και 7ου Γυμνασίου, κοντά στην πλατεία Ωρολογίου. Η αποπεράτωση 
αυτού του γυμναστηρίου αναμένεται μέσα στο 2001 και περιλαμβάνει: 

 κύρια αίθουσα για αγώνες χειροσφαίρισης, μπάσκετ, βόλεϊ 
 κερκίδα 400 θέσεων 
 3 αίθουσες για τα αθλήματα: α) άρση βαρών, β) μποξ, γ) ενόργανης 

γυμναστικής. 
 
4. Αθλητικός πυρήνας Προμηθέα 
Στην συνοικία του Προμηθέα, την πολυανθρωπότερη της πόλης, ο Δήμος 
κατασκεύασε έναν πολύ μικρό αθλητικό πυρήνα που περιέχει: 
 δύο υπαίθρια γήπεδα μπάσκετ 
 μία κερκίδα 
 ένα υπαίθριο γήπεδο ποδοσφαίρου χωρίς χόρτο και χωρίς τις κανονικές 

διαστάσεις του 
Τα ανωτέρω κατασκευάσθηκαν σε χώρο που έχει χαρακτηρισθεί από το σχέδιο πόλης 
σαν χώρος «αθλητικών και πολιτιστικών εγκαταστάσεων» και καθημερινά σφύζει 
από κίνηση, είτε νέων παιδιών που αθλούνται είτε από τους συλλόγους της πόλης που 
το χρησιμοποιούν για την προπόνηση των ομάδων τους. Η έκταση του χώρου αυτού 
είναι 12 στρέμματα περίπου. 

 
6. Εθνικό Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου: 

Το Εθνικό Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου είναι το αρχαιότερο της χώρας, 
βρίσκεται σε απόσταση 25 χλμ από την Βέροια και 100 περίπου χλμ από την 
Θεσσαλονίκη, έχει άνετη και γρήγορη πρόσβαση και υποδέχεται κάθε χρόνο 
εκατοντάδες χιλιάδες επισκέπτες. Είναι ένα από τα τρία πανελλήνιας εμβέλειας 
χιονοδρομικά κέντρα (μαζί με τον Παρνασσό και τα Καλάβρυτα) και είναι το 
ΜΟΝΑΔΙΚΟ κέντρο που τα έσοδά του υπερκαλύπτουν τα έξοδα. 



Λόγω των υφισταμένων καταλυμάτων αλλά κυρίως λόγω του εξαιρετικού 
κλίματος και των φυσικών διαδρομών που προσφέρει τα τελευταία 20 τουλάχιστον 
χρόνια έχει μετεξελιχθεί (κατά τους καλοκαιρινούς μήνες) σε χώρο προετοιμασίας 
διαφόρων, όχι μόνο ποδοσφαιρικών ομάδων αλλά και ομάδων μπάσκετ, βόλεϊ κλπ. 
Μεταξύ αυτών πολλές ομάδες είναι πολύ γνωστές της Α’ Εθνικής, όπως ο 
Ολυμπιακός, ο Άρης, η Λάρισα, η Βέροια, ο Εθνικός Αστέρας, η Δόξα Δράμας αλλά 
και πάρα πολλές της Β’ και Γ’ Εθνικής. Την άμεση ανάγκη ενός στοιχειώδους 
προπονητηρίου και των ελάχιστων γηπεδικών υποδομών (γήπεδο ποδοσφαίρου ή 
μπάσκετ κλπ) που απαιτούνται για την προπόνηση και την προετοιμασία 
προσπάθησαν, εκ των ενόντων και πρόχειρα, να καλύψουν είτε οι ξενοδοχειακές 
μονάδες είτε και οι διάφοροι Σύλλογοι που έχουν καταφύγια, όπου διαμένουν οι 
ομάδες κατά τον χρόνο της προετοιμασίας τους. Σήμερα, κάθε χρόνο, στο Σέλι, 
προετοιμάζονται πάνω από 20 διαφορετικές ελληνικές ομάδες. 

Το γεγονός αυτό έχει καταστήσει το Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου σε 
σημαντικό παράγοντα της τοπικής οικονομίας και ιδίως της ανάπτυξης και 
διατήρησης του πληθυσμού στον ορεινό όγκο του Ανατολικού Βερμίου. 

Με τα δεδομένα αυτά το Εθνικό Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου δεν μπορεί να 
αντιμετωπίζεται μόνο σαν ένα κέντρο χιονοδρομίας, αλλά έχει μετεξελιχθεί σε ένα 
κέντρο προετοιμασίας αθλητικών ομάδων, γεγονός που πρέπει να ληφθεί υπόψη στην 
τελική διαμόρφωση της πρότασης, 

Έτσι οι υποδομές που υφίστανται σήμερα θα πρέπει να διαχωριστούν στις δύο 
αυτές ενότητες. 

Οι υποδομές που εξυπηρετούν την χιονοδρομία είναι: 
 ένας αναβατήρας μίας εναέριας καρέκλας, κατασκευής του 1955, «γερασμένος» 

σαν τεχνολογία και εν πολλοίς σήμερα επικίνδυνος 
 ένα συρόμενο πιάτο 
 τέσσερις συρόμενες άγκυρες 
 ένα τελε-σκι μήκους 800 μέτρων 
 τρία baby – lift του Συλλόγου Χιονοδρόμων Ορειβατών Βέροιας. 

Οι υποδομές που εξυπηρετούν την προετοιμασία των ομάδων είναι όλες 
ιδιωτικές και συνίστανται σε: 
 τρεις μικρές ιδιωτικές αίθουσες γυμναστικής  
 και τρία μικρά, ακατάλληλα και χωρίς χόρτο γήπεδα ποδοσφαίρου που ανήκουν 

σε 2 ξενοδοχειακές μονάδες και στον Σύλλογο Χιονοδρόμων Ορειβατών Βέροιας. 
 

3. Διόρθωση σφαλμάτων στον πίνακα του Υπουργείου: 
 
1. Στον σχετικό πίνακα του Υπουργείου εμφανίζεται ότι στην Βέροια υπάρχει στίβος 

για την ανάπτυξη του κλασσικού αθλητισμού. Στην πραγματικότητα όμως δεν 
υπάρχει κανένας στίβος στην πόλη. Στο Εθνικό Στάδιο Βεροίας υπήρχε και 
υπάρχει ένας στίβος 6 διαδρομών με κουρασάνι, ο οποίος όμως είναι απολύτως 
ακατάλληλος ακόμα και για μαθητικούς αγώνες. Ο λόγος είναι ο εξής: όταν, 
δυστυχώς, η Γ.Γ.Α. πριν από χρόνια προέβη στην ανακατασκευή της κυρίας 
κερκίδας του Σταδίου,  ο μελετητής, για να δημιουργήσει κάποιους χώρους κάτω 
από την κερκίδα, την υπερύψωσε με αποτέλεσμα να μην είναι πλέον ορατά από 
την κερκίδα οι 3 από τις 6 διαδρομές (γκολουάρ). Για τον λόγο αυτό ο στίβος 
έκτοτε εγκαταλείφθηκε, δεν έχει ποτέ συντηρηθεί και τα παιδιά του κλασσικού 
αθλητισμού προπονούνται, δυστυχώς, στα αυτοφυή γήπεδα των γύρω χωριών 
(κοινώς χωράφια). 

 



2. Δεν υφίσταται κανένα γήπεδο 5Χ5 στον Τριπόταμο, όπως αναγράφεται στον 
πίνακα. Αυτό που αναγράφεται στον ανωτέρω δεν είναι δημόσιο ή δημοτικό αλλά 
ανήκει σε ιδιώτη. 

 
3. Η Βέροια έχει στην ουσία μόνο 1 ημιτελές (που σε λίγο καιρό αποπερατώνεται) 

κλειστό γυμναστήριο αθλοπαιδιών. Τα «2» κλειστά γυμναστήρια αθλοπαιδιών 
που εμφανίζονται στον σχετικό πίνακα του Υπουργείου σας δεν ανταποκρίνονται 
στην πραγματικότητα για τους εξής λόγους: 
 το πρώτο από αυτά αποτελεί την αίθουσα πολλαπλών χρήσεων του 2ου 

(Αθλητικού) Γυμνασίου της πόλης και σε καμία περίπτωση δεν μπορεί να 
υπολογισθεί στην αθλητική της υποδομή της πόλης γιατί είναι σχολική 
εγκατάσταση προορισμένη για χρήση των μαθητών του σχολείου, 

 το δεύτερο είναι ένα στενόμακρο κτίριο διαστάσεων 25Χ15 μέτρων, στην 
περιοχή «μπάσκετ Εληάς», κατασκευής της δεκαετίας του 1960, χωρίς 
κερκίδες, χωρίς αποδυτήρια, με υποτυπώδεις χώρους υγιεινής, χωρίς κεντρική 
θέρμανση και γενικά σε άθλια κατάσταση, ο δε χώρος στον οποίον  βρίσκεται 
δεν επιτρέπει την παραμικρή επέκτασή του. Φιλοξενεί μόνο ένα γήπεδο 
μπάσκετ και η επανορθωτική γραμμή του αγωνιστικού χώρου απέχει ΕΝΑ 
μέτρο μόλις από τον εξωτερικό τοίχο, με αποτέλεσμα, πολλές φορές, τα μικρά 
παιδιά που προπονούνται να κτυπούν στους εξωτερικούς τοίχους και να 
τραυματίζονται. 

 
4. Στην Βέροια δεν υπάρχει υπαίθριο γήπεδο χαντ-μπολ. 
 
5. Στον σχετικό πίνακα των γηπέδων ποδοσφαίρου εμφανίζονται ότι υπάρχουν στην 

Βέροια 13 γήπεδα ποδοσφαίρου. Έπ’ αυτών θα πρέπει να τονισθούν τα πιο κάτω: 
κατ’ αρχήν, σε όλα τα χωριά ή και στην πόλη, όλα τα γήπεδα που υπάρχουν πλην 
του Εθνικού Σταδίου Βέροιας, είναι χωρίς χόρτο και πρόχειρα φτιαγμένα. Ακόμη 
τα δύο γήπεδα της Ράχης έχουν παραχωρηθεί, κατασκευασθεί και 
χρησιμοποιούνται από την Α.Ε.Π. Ποντίων, ενώ από τα 6 της Βέροιας τα 2 έχουν 
παραχωρηθεί, κατασκευασθεί και χρησιμοποιούνται από την Π.Α.Ε. Βέροια. 

 
6. Και, τέλος, προφανώς από παραδρομή έχει τεθεί στον σχετικό πίνακα του 

Υπουργείου η ένδειξη «1» στην στήλη «κωπηλατήρια» αντί να τεθεί στην 
διπλανή στήλη «χιονοδρομικά». 

 
4. Διαμόρφωση του ορθού πίνακα: 

 
Με τα δεδομένα αυτά, που προκύπτουν και από σχετική έκθεση του Γραφείου 

Σωματικής Αγωγής Ν. Ημαθίας, η αθλητική υποδομή του Δήμου είναι μικρότερη από 
την εμφανιζόμενη στον σχετικό πίνακα ο οποίος θα πρέπει να διορθωθεί ως 
ακολούθως: 
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Στίβος 0 0 2 2 
Γήπεδα ποδοσφαίρου 1 0 2 1 
Γήπεδο 5Χ5 0 0 4 4 
Κλειστό γυμναστήριο 
Αθλοπαιδιών 

0 1 2 1 

Κλειστό γυμναστήριο 
Βαρέων αθλημάτων 

0 0 1 1 

Κλειστό κολυμβητήριο 0 0 1 1 
Ανοικτό κολυμβητήριο 0 0 1 1 
Υπαίθρια γήπεδα 
Μπάσκετ – βόλεϊ 

1 0 10 9 

Υπαίθρια γήπεδα 
Χειροσφαίρισης 

0 0 2 2 

Υπαίθρια γήπεδα 
Τένις 

0 0 4 4 

 
5. Διαθέσιμοι χώροι για την δημιουργία αθλητικών πυρήνων: 

 
Πέρα από τους παραπάνω αθλητικούς πυρήνες, οι χώροι  
 που από άποψη εμβαδού, πληρούν τις προδιαγραφές του Υπουργείου, 
 που προβλέπονται από το ισχύον Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο πόλης και τις Ζώνες 

Οικιστικού Ελέγχου 
 και που είναι κατάλληλοι κλιματολογικά 
για την δημιουργία νέων ολοκληρωμένων αθλητικών πυρήνων, είναι θεωρητικά οι 
ακόλουθοι: 
1. ο χώρος, 30 περίπου στρεμμάτων, στην περιοχή της οδού Παυσανίου, που 

προβλέπεται από τις Ζ.Ο.Ε. σαν χώρος αθλητικών εγκαταστάσεων, ο οποίος όμως 
ανήκει σε ιδιώτες και πρέπει να απαλλοτριωθεί, 

2. ο χώρος, 15 περίπου στρεμμάτων, κάτω από το κέντρο Εληά (πρώην χώρος του 
Οργανισμού Εργατικής Κατοικίας που ανταλλάχθηκε), που προβλέπεται από τις 
Ζ.Ο.Ε. σαν χώρος αθλητικών εγκαταστάσεων και ανήκει κατά κυριότητα στον 
Δήμο, 

3. ο χώρος κοντά στον Αλιάκμονα (απέναντι από το κέντρο «Φράγμα») 40 
στρεμμάτων, που έχει παραχωρηθεί για χρήση στον Δήμο, 

4. ο χώρος, 15 περίπου στρεμμάτων, στο γήπεδο του Δ.Δ. Γεωργιανών, που κατά 10 
στρέμματα ανήκει ιδιοκτησιακά στον Δήμο και το υπόλοιπο ανήκει στην 
Επιτροπή Ανταλλαξίμων, από την οποία μπορεί να ζητηθεί η παραχώρησή του. 

5. ο χώρος, 3 στρεμμάτων, στην περιοχή Λιανοβροχίου, που ανήκει ιδιοκτησιακά 
στον Δήμο και στον οποίον, παλιότερα, ο Δήμος είχε αρχίσει να κατασκευάζει 
κάποιες υποδομές. Ο ανωτέρω όμως χώρος βρίσκεται εκτός σχεδίου και υπάρχει 



σοβαρή πιθανότητα να περιλαμβάνεται στην ζώνη της πλημμυρικής παροχής του 
ποταμού, 

6. Ο χώρος της κοίτης του Τριποτάμου, θα μπορούσαμε, θεωρητικά να 
χρησιμοποιηθεί για παρόμοιες δράσεις, πλην όμως, η υδρολογική μελέτη που 
συντάχθηκε, κατέδειξε ότι δεν μπορεί να χρησιμοποιηθεί γιατί περιλαμβάνεται 
στην πλημμυρική παροχή του ποταμού. 

 
Με τα δεδομένα αυτά θα μπορούσαμε, σήμερα, να συζητήσουμε για την δημιουργία 
νέων χώρων αθλητικής υποδομής στις παρακάτω περιοχές: 
 στον χώρο κάτω από την Εληά, 
 στους Γεωργιανούς, 
 στην περιοχή του Προμηθέα (παλαιό εβραϊκό νεκροταφείο). 
 

6. Ο αναπτυξιακός σχεδιασμός του Δήμου σε συνδυασμό με τα έργα 
αθλητικής υποδομής: 
Το πρόγραμμα που εξαγγέλθηκε από το Υφυπουργείο Αθλητισμού «ΕΛΛΑΔΑ 2004» 
αποτελεί στην ουσία την πρώτη ολοκληρωμένη αθλητική παρέμβαση της Πολιτείας 
στην αθλητική υποδομή της ελληνικής επαρχίας που είναι ουσιαστικά ο τροφοδότης 
του ελληνικού αθλητισμού. Από αυτήν την έννοια έχει τεράστια σημασία και θα 
πρέπει ο σχεδιασμός και οι προτάσεις να στοχεύσουν στην εξυπηρέτηση τριών 
βασικών στόχων: 
Α) στην δημιουργία μιας στοιχειώδους αθλητικής υποδομής στην υπηρεσία του 
μαζικού λαϊκού αθλητισμού ορθολογικά κατανεμημένης σε ολόκληρο τον Δήμο, 
Β) στην δημιουργία αθλητικών εγκαταστάσεων που θα δώσουν μεγαλύτερη ώθηση 
σε αθλήματα που έχουν ριζώσει και βγάζουν αθλητές και πρωταθλητές 
Γ) στην διαμόρφωση, μέσω των έργων αθλητικής υποδομής, συνθηκών που θα 
συμβάλλουν στην οικονομική ανάπτυξη, στην αύξηση των επενδύσεων, στον 
περιορισμό της ανεργίας και στην συγκράτηση των πληθυσμών του ορεινού όγκου, 
όπου αυτό είναι εφικτό. 
Στο σημείο αυτό θα πρέπει να ληφθούν υπόψη: 
 η οικονομική ανάπτυξη του Σελίου (εξ ολοκλήρου) και της Κουμαριάς (εν μέρει 

και έμμεσα) εξαρτώνται από την ανάπτυξη του Χιονοδρομικού Κέντρου και την 
μετεξέλιξή του σε ένα Αθλητικό Κέντρο προετοιμασίας ομάδων, 

 η οικονομική ανάπτυξη της Ράχης συνδέεται άμεσα με τις αθλητικές 
εγκαταστάσεις που οι ίδιοι οι κάτοικοί της όλα αυτά τα χρόνια δημιούργησαν στη 
περιοχή 

 η οικονομική ανάπτυξη των Γεωργιανών και η συγκράτηση του πληθυσμού στο 
χωριό, μπορεί να υποβοηθηθεί σημαντικά με αποφάσεις όπως η εγκατάσταση των 
συνοριακών φυλάκων ή με την δημιουργία ενός αθλητικού πυρήνα που θα 
αποτελεί, βοηθούντων και των δεδομένων της μικρής απόστασης από την πόλη 
(μόλις 7 χλμ) και του αρίστου κλίματος, στην προσέλκυση επισκεπτών από την 
πόλη ή τα γύρω χωριά. 

 
Έτσι, κάνοντας μία πρώτη προσέγγιση, θα πρέπει, κατ΄ αρχήν, να χωροθετήσουμε 
τις αθλητικές μας εγκαταστάσεις σε συνδυασμό με τους κύριους στόχους που 
καλείται η κάθε μία να εξυπηρετήσει. 



 
Α) στην εξυπηρέτηση του μαζικού λαϊκού αθλητισμού απευθύνονται κυρίως: 
 η δημιουργία ενός αθλητικού πυρήνα κάτω από την Εληά, που θα απευθύνεται 

στην μεγάλη πλειοψηφία του αστικού κέντρου που δεν διαθέτει δικό του 
αυτοκίνητο να μετακινηθεί κάπως πιο μακριά 

 η ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Ράχης, 
 η δημιουργία ενός μικρού αθλητικού πυρήνα στους Γεωργιανούς, 
 η δημιουργία ή ο εμπλουτισμός του αθλητικού πυρήνα Προμηθέα, 
 η ενίσχυση των αθλητικών υποδομών στα Δημοτικά Διαμερίσματα Τριποτάμου 

και Αγίας Βαρβάρας την κατασκευή, δίπλα στο ποδοσφαιρικό γήπεδο και ενός 
γηπέδου για μπάσκετ / βόλεϊ. 

 
Β) στην εξυπηρέτηση της ανάπτυξης των αθλημάτων που έχουν μία σημαντική 
εξέλιξη απευθύνονται κυρίως: 
 η ολοκλήρωση του Ε.Α.Κ. Βέροιας «Δημήτριος Βικέλας» 
 η ολοκλήρωση των αθλητικών υποδομών στο «Φιλίππειο» γυμναστήριο, 
 η ολοκλήρωση των αθλητικών υποδομών στο «μπάσκετ Εληάς», 
 ο εκσυγχρονισμός του Εθνικού Χιονοδρομικού Κέντρου Σελίου. 
 
Γ) τέλος, στην διαμόρφωση, μέσω των έργων αθλητικής υποδομής, συνθηκών που θα 
συμβάλλουν στην οικονομική ανάπτυξη, στην αύξηση των επενδύσεων, στον 
περιορισμό της ανεργίας και στην συγκράτηση των πληθυσμών του ορεινού όγκου, 
απευθύνονται κυρίως: 
 η ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Ράχης, 
 η δημιουργία ενός μικρού αθλητικού πυρήνα στους Γεωργιανούς, 
 η μετεξέλιξη του Χιονοδρομικού Κέντρου Σελίου σε κέντρο προετοιμασίας 

αθλητικών ομάδων. 
 
 7. Προτάσεις 
 
Ολοκλήρωση του Ε.Α.Κ. Βέροιας «Δημήτριος Βικέλας» 
Να ολοκληρωθεί ο ανωτέρω πυρήνας με την κατασκευή σε αυτόν των αθλητικών 
εγκαταστάσεων που προβλέφτηκαν από το Υπουργείο και έχουν ήδη ενταχθεί με 
πιστώσεις στην ΣΑΕ του 2000. 
 
1. Ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Ράχης: 
Να ολοκληρωθεί ο ανωτέρω πυρήνας με την αποπεράτωση των παραπάνω ημιτελών 
εγκαταστάσεων, ήτοι: 
 των δύο υπαίθριων γηπέδων αντισφαίρισης (τένις) με επίστρωση συνθετικού 

τάπητα, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό 
 του ενός υπαίθριου γηπέδου μπάσκετ – βόλεϊ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, 

περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό 
 του χώρου στάθμευσης εμβαδού 1.500 τ.μ. 
 την περίφραξη και δενδροφύτευση του χώρου 
 την κατασκευή ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 
2. Ολοκλήρωση της αθλητικής υποδομής «μπάσκετ Εληάς»: 
 να κατασκευασθούν τα αποδυτήρια και οι λοιποί βοηθητικοί χώροι μέσα στον 

χώρο του υφισταμένου κτιρίου 



 να σκεπασθεί το υπάρχον υπαίθριο γήπεδο μπάσκετ με κατασκευή μεταλλική και 
από πάνω πλαστικό (πολυκαρβονικό φύλλο), τεχνική που χρησιμοποιείται 
σήμερα για την κάλυψη ανοικτών κολυμβητηρίων κλπ 

 
3.  Εξοπλισμός του «Φιλίππειου» γυμναστηρίου: 
 η προμήθεια του εξοπλισμού και όλων των οργάνων που απαιτούνται για τα 

αθλήματα της ενόργανης γυμναστικής, της άρσης βαρών κλπ 
 
4. Ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Προμηθέα: 
Να ολοκληρωθεί ο ανωτέρω πυρήνας με την κατασκευή: 
 ενός γηπέδου 5Χ5 με συνθετικό τάπητα, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό, 
 ενός γηπέδου μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 

ηλεκτροφωτισμό, 
 ενός γηπέδου χειροσφαίρισης με επάλειψη με ακρυλικό τάπητα, περίφραξη και 

ηλεκτροφωτισμό, 
 ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 
5. Δημιουργία δημοτικού αθλητικού πυρήνα Κάτω Εληά: 
Να δημιουργηθεί, στην έκταση των 15 στρεμμάτων κάτω από την Εληά ένας νέος 
δημοτικός αθλητικός πυρήνας με την κατασκευή: 
 ενός ανοικτού κολυμβητηρίου με δεξαμενή κολύμβησης 33 Χ 25 μ., με δεξαμενή 

εκμάθησης, με αποδυτήρια αθλητών, γραφείο, ιατρείο, αποθήκες,  Η/Μ, με 
κερκίδα 500 θέσεων, 

 δύο γηπέδων αντισφαίρισης (τένις) με επίστρωση συνθετικού τάπητα, περίφραξη 
και ηλεκτροφωτισμό 

 ενός γηπέδου μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 
ηλεκτροφωτισμό 

 ενός χώρου στάθμευσης εμβαδού 1.500 τ.μ. 
 ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 της περίφραξης του όλου αθλητικού πυρήνα.  
 
6. Δημιουργία δημοτικού αθλητικού πυρήνα Γεωργιανών: 
Να δημιουργηθεί, στην έκταση των 30 στρεμμάτων στο Δ.Δ. Γεωργιανών ένας νέος 
δημοτικός αθλητικός πυρήνας με την κατασκευή: 
 δύο γηπέδων 5Χ5 με συνθετικό τάπητα, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό, 
 δύο γηπέδων μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 

ηλεκτροφωτισμό 
 ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 της περίφραξης του όλου αθλητικού πυρήνα.  
 
7. Την ενίσχυση των αθλητικών εγκαταστάσεων στα Δημοτικά Διαμερίσματα: 
Να ενισχυθούν οι αθλητικές εγκαταστάσεις στα Δημοτικά Διαμερίσματα που έχουν 
ένα μαθητικό και αθλητικό δυναμικό με την χρησιμοποίηση είτε των αυλών των 
σχολείων, είτε άλλων (κοντά στα σχολεία) δημοτικών οικοπέδων. 
Στην ανωτέρω κατηγορία προτείνεται η κατασκευή από ένα γήπεδο μπάσκετ με 
επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό στα παρακάτω 
Δημοτικά Διαμερίσματα: Τριποτάμου και Αγίας Βαρβάρας. 
 



8. Πίνακας των αθλητικών εγκαταστάσεων που απομένουν με την άθροιση των 
προτεινομένων, ευθύς πιο πάνω, έργων. 
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Στίβος 2 0 0 0 0 0 0 2 
Γήπεδα 
ποδοσφαίρου 1 0 0 0 0 0 0 1 

Γήπεδο 5Χ5 4 0 0 2 0 2 0 0 
Κλειστό 
γυμναστήριο 
Αθλοπαιδιών 

1 0 1 0  0 0 0 

Κλειστό 
γυμναστήριο 
Βαρέων αθλημάτων 

1 0 0 0 0 0 0 1 

Κλειστό 
κολυμβητήριο 1 0 0 0 0 0 0 1 

Ανοικτό 
κολυμβητήριο 1 0 0 0 1 0 0 0 

Υπαίθρια γήπεδα 
Μπάσκετ – βόλεϊ 9 1 0 1 1 2 2 2 

Υπαίθρια γήπεδα 
Χειροσφαίρισης 2  0 1 0 0 0 1 

Υπαίθρια γήπεδα 
Αντισφαίρισης 
(τένις) 

4 2 0 0 2 0 0 0 

Αποδυτήρια  1 1 1 0 1 0  
Περίφραξη του 
χώρου  ΝΑΙ ΟΧΙ ΟΧΙ ΝΑΙ ΝΑΙ ΟΧΙ  

Κερκίδες από 
μπετόν με 
αποδυτήρια κάτω 
από αυτές 

 0 0 0 1 0 0  

Χώρος στάθμευσης  ΝΑΙ ΟΧΙ ΟΧΙ ΝΑΙ ΟΧΙ ΟΧΙ  
Από τις υπολειπόμενες αθλητικές εγκαταστάσεις δεν προτείνεται το κλειστό 

κολυμβητήριο και το στάδιο κλασσικού αθλητισμού «Δημήτριος Βικέλας» (με 
χλοοτάπητα στον εσωτερικό αγωνιστικό χώρο, με στίβο από ελαστικό τάπητα, με 
βαλβίδες, με σκάμματα και με κερκίδες από οπλισμένο σκυρόδεμα που θα έχουν τους 
βοηθητικούς χώρους κάτω από τις κερκίδες) επειδή τα ανωτέρω έργα έχουν ήδη 
ενταχθεί στην ΣΑΕ 2000 του Υπουργείου και προγραμματίζονται να εκτελεσθούν 
στο Ε.Α.Κ. Βέροιας «Δημήτριος Βικέλας», που σημειωτέον δεν ανήκει στον Δήμο 
Βέροιας, αλλά μπορεί να χαρακτηρισθεί σαν έργο διαδημοτικής ή και νομαρχιακής 
σημασίας. 



Αντί όμως των υπολοίπων εγκαταστάσεων προτείνονται οι 2 πιο κάτω 
δράσεις που χωροθετούνται στο Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου και οι οποίες 
προσιδιάζουν στην ιδιαιτερότητα του αθλητικού δυναμικού της περιοχής αλλά και 
στην γεωγραφική ιδιαιτερότητα της περιοχής (με βάση το κριτήριο 5) της εγκυκλίου. 
Για τον λόγο αυτό το Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου θα πρέπει να αντιμετωπισθεί υπό 
διττή ιδιότητα, δηλαδή αφ΄ ενός μεν σαν αθλητικό κέντρο χιονοδρομίας και αφ’  
ετέρου σαν ένα Κέντρο Προετοιμασίας Αθλητικών Ομάδων. 
9. Βελτίωση της υποδομής του Χιονοδρομικού Κέντρου Σελίου: 

Όπως περιγράφηκε πιο πάνω στο Χιονοδρομικό Κέντρο υπάρχει και ένας 
αναβατήρας με εναέρια καρέκλα κατασκευής του 1955. Η παλαιότητα του 
αναβατήρα έχει σαν αποτέλεσμα αφ’  ενός μεν τις πολύ συχνές βλάβες και αφ’  
ετέρου, λόγω έλλειψης πλέον ανταλλακτικών την μεγάλη καθυστέρηση επισκευής. 
Παρόλες τις φιλότιμες προσπάθειες των εργαζομένων, ο ανωτέρω αναβατήρας 
καθίσταται πλέον ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΟΣ και σε ένα το πολύ χρόνο θα τεθεί εκτός 
λειτουργίας. 

Επιβάλλεται η άμεση αντικατάστασή του, γιατί δεν νοείται Εθνικό 
Χιονοδρομικό Κέντρο χωρίς μία, τουλάχιστον, εναέρια καρέκλα. 

Εδώ θα πρέπει να σημειωθεί ότι υφίσταται πλήρης μελέτη αντικατάστασης 
της καρέκλας. 
10. Δημιουργία Κέντρου Προετοιμασίας Αθλητικών Ομάδων στο Χιονοδρομικό 
Κέντρο Σελίου: 

Όπως πιο πάνω αναλύθηκε, τα τελευταία 20 χρόνια το Χιονοδρομικό Κέντρο 
Σελίου έχει μετεξελιχθεί σε Κέντρο προετοιμασίας διαφόρων αθλητικών σωματείων 
σε διάφορα αθλήματα. 

Η έλλειψη στοιχειώδους υποδομής αποτελεί σήμερα ανασταλτικό παράγοντα 
για την μετεξέλιξη της παραπάνω περιοχής σε έναν, πανελλήνιας εμβέλειας, χώρο 
προετοιμασίας. Η έλλειψη αυτή μπορεί να αναπληρωθεί με την κατασκευή 
ορισμένων αθλητικών εγκαταστάσεων, τις οποίες με βάση τον πληθυσμό δικαιούται ο 
Δήμος της Βέροιας, με μία μόνο μικρή τροποποίηση. 

Με βάση τον πίνακα του Υπουργείου η Βέροια δικαιούται ένα κλειστό 
γυμναστήριο βαρέων αθλημάτων. Επειδή οι ανάγκες αυτές μπορούν να καλυφτούν σε 
άλλους χώρους, προτείνεται όπως αντί του παραπάνω γυμναστηρίου να 
κατασκευασθεί στο Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου ένα προπονητήριο ολυμπιακών 
προδιαγραφών για το άθλημα της χειροσφαίρισης, άθλημα που έχει τεράστια 
ανάπτυξη στην πόλη. Μετά το τέλος των ολυμπιακών αγώνων του 2004, το 
παραπάνω προπονητήριο, μαζί με τις λοιπές εγκαταστάσεις, θα χρησιμοποιείται, με 
αμοιβή, πλέον για την προετοιμασία διαφόρων ομάδων, γεγονός που διασφαλίζει και 
την βιωσιμότητα της όλης επένδυσης. 

Με τα δεδομένα αυτά προτείνεται να κατασκευασθούν: 
 ένα ολυμπιακό προπονητήριο για το άθλημα της χειροσφαίρισης με όλους τους 

απαραίτητους βοηθητικούς χώρους και τον ανάλογο εξοπλισμό σε όργανα και 
μηχανήματα 

 δύο γήπεδα μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 
ηλεκτροφωτισμό 

 ένα γήπεδο χειροσφαίρισης με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 
ηλεκτροφωτισμό 

 βελτίωση του υφισταμένου σε δημοτική έκταση γηπέδου ποδοσφαίρου με την 
κατασκευή χλοοτάπητα, ηλεκτροφωτισμό και περίφραξη. 



11. Κατασκευή υπαίθριου σκοπευτηρίου: 
Η ύπαρξη και λειτουργία ενός ιδιαίτερα δραστήριου Σκοπευτικού Συλλόγου, 

η έναρξη λειτουργίας της Σχολής Αστυνομικών στην Νάουσα, καθώς και η 
λειτουργία τριών τμημάτων Συνοριακών Φυλάκων στον Νομό (ένα από τα οποία 
εγκαθίσταται στην Βέροια) επιβάλλουν την κατασκευή ενός υπαίθριου σκοπευτηρίου 
σε χώρο που θα διαθέσει ο Δήμος Βέροιας. 
 Επίσης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και τις παρακάτω 
εισηγήσεις της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. που έχουν ως εξής: 
α) Της από 9-11-00 σύμφωνα με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα: 
 Συμφωνεί με την πρόταση που κατατέθηκε μετά από  την κοινή σύσκεψη των 
Αθλητικών Συλλόγων της πόλης μας και της Επιτροπής Ανάπτυξης. 

Σε σύσκεψη αθλητικών συλλόγων της πόλης μας που πραγματοποιήθηκε στις 
6-11-00 ύστερα από πρόσκληση του προέδρου της επιτροπής ανάπτυξης  στην οποία 
συζητήθηκαν οι προτάσεις που θα κατατεθούν στα πλαίσια του εθνικού σχεδιασμού 
ΕΛΛΑΔΑ 2004 λαμβάνοντας υπόψη: 
   1. Τα κριτήρια του ΥΠΠΟ 
   2.Να μη καλυφθούν οι ελεύθεροι χώροι σε εντός σχεδίου περιοχή από μπετό. 
   3.Χωροθέτηση αθλητικών εγκαταστάσεων λαμβάνοντας υπόψη την γεωγραφική 
κατανομή του δήμου μας. 
 4.Προσπελασιμότητα-αμμεση πρόσβαση 
   Η επιτροπή ανάπτυξης στην κοινή σύσκεψη με τους αθλητικούς συλλόγους 
αποφάσισε ομόφωνα τα κάτωθι: 
 ΠΥΡΉΝΑΣ  Β(σε έκταση 60.000 τ.μ στο Ε.Α.Κ.) 
============================= 
1.Κλειστό  Γυμναστήριο με κερκίδες 
2.Κολυμβητήριο με κερκίδες 
3.Στίβος πλήρης 400μ. με βαλβίδες και σκάμματα 
4.Γήπεδο ποδοσφαίρου  
5.Δύο γήπεδα μικτής χρήσης αθλοπαιδιών  
6.2 γήπεδα 5Χ5 
7.Διπλό γήπεδο αντισφαίρισης 
8.Ανοιχτό γήπεδο αντισφαίρισης 
 9.Αίθουσα πολλαπλών χρήσεων για λοιπά αθλήματα,όπως 
ξιφασκία,σκοποβολή,επιτραπέζια αντισφαίριση,δημοτικά η συλλογικά προγράμματα 
γυμναστικής κ.τ.λ. 
 
ΠΥΡΗΝΑΣ Α (έκταση30000  τ.μ.στην περιοχή του Δημ.Διαμ. Ράχης) 
========================================== 
1.Στίβος πλήρης 400 μ .με βαλβίδες και σκάμματα με ταρτάν 
2.Γήπεδο ποδοσφαίρου(στην κονιστρα του στίβου) 
3.Δύο γήπεδα μικτής χρήσης αθλοπαιδιών και ένα διπλό γήπεδο αντισφαίρισης. 
4.Αποδυτήρια και βοηθητικοί χώροι. 
 Ο κύριος Γκαβαϊσές αντιπρότεινε ως εναλλακτική λύση τον χώρο του ΓΑΣ 

Βέροιας στο Ταγαροχώρι. 
 
ΥΠΟΛΟΙΠΑ ΕΡΓΑ 
============ 
1.Ανοιχτό Κoλυμβητήριο (στην περιοχή κάτω Εληάς) 
2.Κλειστό Γυμναστήριο Βαρέων Αθλημάτων στην περιοχή επέκτασης σχεδίου πόλης 
στην περιοχή του Δημ.Διαμ.Ασωμάτων. 



3.Ενα γήπεδο 5χ5 στην περιοχή κάτω Εληάς 
4.Πέντε γήπεδα Μπάσκετ –Βόλευ(στα Δημ.Διαμ. Γεωργιανών, Βαρβάρες, 
Τριποτάμου, Ασωμάτων και Κάτω Βερμίου . 
β) Της από 16-11-00 σύμφωνα με την οποία αυτή εισηγείται:  
 Τροποποιεί την  πρόταση που κατατέθηκε μετά από την κοινή σύσκεψη των 
Αθλητικών Συλλόγων της πόλης μας και της Επιτροπής Ανάπτυξης ως εξής: 
 Α)Προτείνει ομόφωνα την κατασκευή των παρακάτω αθλητικών 
εγκαταστάσεων : 

1)1 γήπεδο 5Χ5 και 1 υπαίθριο γήπεδο μπάσκετ-βόλεϊ στο Δημ. 
Διαμέρισμα Ασωμάτων. 

2)1 υπαίθριο γήπεδο μπάσκετ- βόλεϊ στο Δημ. Διαμέρισμα Καστανιάς. 
3)1 γήπεδο 5Χ5 στην περιοχή Κάτω Εληά. 
4)Γήπεδο μπάσκετ-βόλεϊ στο Δημ. Διαμέρισμα Κάτω Βερμίου. 

 Β)Προτείνει ομόφωνα να μην σκεπαστεί το υπάρχον γήπεδο μπάσκετ στην 
περιοχή Εληάς με μεταλλική κατασκευή. 

Γ)Προτείνει κατά πλειοψηφία την κατασκευή των παρακάτω αθλητικών 
εγκαταστάσεων: 

1)Κλειστό προπονητήριο στο Δημ. Διαμέρισμα Κάτω Βερμίου. 
Μειοψηφεί ο πρόεδρος κ. Ουρσουζίδης ο οποίος εμμένει στην αρχική 

πρόταση της επιτροπής για την κατασκευή  του κλειστού προπονητηρίου στο 
Δημ.Διαμέρισμα Ασωμάτων στα πλαίσια της ομόφωνης απόφασης της Επιτροπής 
Ανάπτυξης και των Αθλητικών Συλλόγων του Δήμου Βέροιας. 

2)Στίβος με γήπεδο ποδοσφαίρου στο Ε.Α.Κ. 
Μειοψηφούν οι κ.κ. Σουμελίδης και Δελαβερίδης οι οποίοι προτείνουν την 

κατασκευή ενός γηπέδου ποδοσφαίρου στο Δημ. Διαμέρισμα Κάτω Βερμίου και 
χωριστά κατασκευή Στίβου στο Ε.Α.Κ. 

3)1 γήπεδο αντισφαίρισης στο Δημ. Διαμέρισμα Τριποτάμου (Κομνήνιο). 
Μειοψηφεί ο πρόεδρος κ. Ουρσουζίδης ο οποίος εμμένει στην αρχική 

πρόταση της επιτροπής για την κατασκευή 2 γηπέδων αντισφαίρισης στην περιοχή 
Κάτω Εληάς. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ουρσουζίδης :Πρώτος στόχος αυτού του προγράμματος είναι η ισόρροπη 
αθλητική ανάπτυξη όλων των Περιφερειών της χώρας. Δεύτερος στόχος  είναι οι 
αθλητικές εγκαταστάσεις που θα αναπτυχθούν σε κάθε  Δήμο, να γίνουν πόλος έλξης 
για την νεολαία, να γίνουν φυτώρια για νέους  πρωταθλητές, να αναπτυχθούν τα 
ιδεώδη. 
 Σαν πρόεδρος  της επιτροπής ανάπτυξης, προκάλεσα μία κοινή σύσκεψη με 
τους φορείς των αθλητικών συλλόγων του Δήμου της Βέροιας και αφού λάβαμε 
υπόψη τους στόχους και τα κριτήρια που θα σας αναφέρω παρακάτω, καταλήξαμε σε 
μία πρόταση. 
 1)Τα κριτήρια του ΥΠΠΟ, πληθυσμός, αθλητική υποδομή,  γεωγραφική 
ιδιαιτερότητα, το γεγονός ότι  η Βέροια είναι πρωτεύουσα νομού κλπ. 
 2)Τον αθλητικό χάρτη του Δήμου Βέροιας. 
 3)Γεωγραφική κατανομή των υφισταμένων αθλητικών εγκαταστάσεων. 
 4)Οι πρόσθετες απαιτούμενες αθλητικές υποδομές, όπως προκύπτουν από τα 
στοιχεία του ΥΠΠΟ, και από διορθώσεις που έκανε ο Δήμαρχος. 
 5)Το σεβασμό του δομημένου και αδόμητου περιβάλλοντος. Όχι ογκώδη 
κτίρια στο κέντρο της πόλης. 
 6)Ισόρροπη γεωγραφική κατανομή των νέων  εγκαταστάσεων. 
 7)Άνετη και σύντομη πρόσβαση στη μάζα που θέλει να αθληθεί. 



 8)Διαθεσιμότητα χώρων χωρίς ιδιαίτερα προβλήματα, απαλλοτριώσεις κλπ. 
 9)Όσο το λιγότερο δυνατόν να περιοριστούν τα λειτουργικά έξοδα των 
αθλητικών υποδομών. 
 10)Κρίνεται απαραίτητο, να μην καταστρατηγήσουμε το επιθυμητό  πρότυπο 
που θέτει το υπουργείο, των 5,5 τ.μ. σε αθλητικούς χώρους, ανά κάτοικο της πόλης. 
 Έτσι καταλήξαμε σε μία πρόταση, που υπάρχει στο φάκελο, την οποία 
εισηγήθηκα και πέρασε ομόφωνα. 
 Εκ των υστέρων ήρθε μία άλλη πρόταση από τον Δήμαρχο, την οποία έβαλα 
για συζήτηση στην Επιτροπή. Ουσιαστικά διαφοροποιούμαστε στα εξής σημεία: 
 1)Αντί του  κλειστού προπονητηρίου βαρέων αθλημάτων, δηλ. μία αίθουσα 
20Χ20, που η επιτροπή την είχε προτείνει στην περιοχή των Ασωμάτων, προτείνεται 
η κατασκευή Ολυμπιακού προπονητηρίου, για το άθλημα της χειροσφαίρισης, στο 
Σέλι. 
 2)Τα δύο γήπεδα μπάσκετ, να κατασκευαστούν στο Σέλι, αντί στο ΕΑΚ που 
είχε προτείνει η επιτροπή. 
 3)Στην πρόταση για  κάλυψη του ανοιχτού γηπέδου στην περιοχή Εληάς, με 
μεταλλική κατασκευή διαφώνησε η επιτροπή ομόφωνα. Δεν θέλουμε να 
δημιουργηθούν όγκοι, οι οποίοι θα προσβάλουν το αστικό περιβάλλον. Τέθηκε η 
πρόταση του Δημάρχου σε ψηφοφορία και η επιτροπή τροποποίησε την απόφασή της 
όπως φαίνεται στο πρακτικό που είναι στο φάκελο. 
 Σκοπευτήριο  δεν προβλέπεται σαν απαιτούμενη πρόσθετη  αθλητική 
εγκατάσταση. 
 Υπάρχουν ορισμένα  οικονομικά  δεδομένα. Στην εισήγησή του ο Υπουργός 
αναφέρεται σε κάποια διαθέσιμα οικονομικά αποθέματα. Θα ξεπεράσει τα 200δις το 
όλο πρόγραμμα. Βλέποντας τις προτάσεις, διαπιστώνω ότι έχουμε φτάσει στα 3,2 δις 
για όλες τις δράσεις αυτές. Αν λάβει κανείς υπόψη του ότι στην πρότασή του ο 
Δήμαρχος, αφαιρεί το κλειστό κολυμβητήριο που θα γίνει στο ΕΑΚ και το στόχο στο 
ΕΑΚ και την Ράχη, προσεγγίζουμε περίπου τα 5 δις. Αν εξαιρέσουμε τους μεγάλους 
Δήμους, οι οποίοι θα πάρουν ειδική επιχορήγηση, μένουν 800 Δήμοι, οι οποίοι θα 
μοιραστούν αυτό το κονδύλιο. Είναι εξωπραγματικό το νούμερο, σαν στόχος. 
 Δήμαρχος :Η πόλη μας τα τελευταία 20 χρόνια, είναι έξω από αθλητικές 
υποδομές και από χρηματοδοτήσεις από το 1978, που έγινε το ΕΑΚ στο Μακροχώρι. 
 Τα κριτήρια της εισήγησης είναι τα εξής: 
 1) Βάση του πληθυσμού.2)Σε σχέση με την αθλητική ανάπτυξη και την 
αθλητική δραστηριότητα της πόλης μας.3)Πρωτεύουσα νομού ή όχι.4)Πληθυσμιακές 
ιδιαιτερότητες που μπορεί να υπάρχουν. 5)Γεωγραφικές ιδιαιτερότητες. 
 Η Βέροια έχει το θλιβερό προνόμιο, με άλλες 4 πόλεις, να μην έχει 
κολυμβητήριο, όταν οι υπόλοιπες πρωτεύουσες νομών, είχαν κολυμβητήριο εδώ και 
πολλά χρόνια 

Τα στοιχεία αυτά, δεν είναι πραγματικά. Δεν είναι αληθές ότι έχουμε 2 
κλειστά κολυμβητήρια αθλοπαιδιών. Έχουμε 1 μισοτελειωμένο. Δεν μπορεί τα.κτίρια 
των Γυμνασίων, που χρησιμοποιούνται για το σχολικό αθλητισμό να θεωρούνται 
αίθουσες της Γενικής Γραμματείας. Ούτε μπορεί το ΕΑΚ που δεν είναι στα 
διοικητικά όρια του Δήμου, να το προσμετρήσουν σε εμάς. Είναι ένα έργο 
Νομαρχιακής σημασίας και σπουδαιότητας. Μιλάμε για δημόσιους χώρους, που 
μπορεί να τα προσφέρει δωρεάν ο Δήμος, σε όλα τα σωματεία. Οι 5 σχολές καράτε 
που έχουμε, είναι ιδιωτικές. Ο πίνακας αυτός, σ΄ότι αφορά τις υφιστάμενες 
εγκαταστάσεις, δεν είναι σωστός και δεν πρέπει να τον λάβουμε υπόψη μας. 

Έγραψα μία εισήγηση, για να έχουμε μία εικόνα του αθλητικού χάρτη της 
πόλης μας. 1)Έχει όλα τα σωματεία με διευθύνσεις και τηλέφωνα. 2)Έχει μία 



αναλυτική κατάσταση με τα σωματεία και τα αθλήματα, όπου έχουν τα τελευταία 4 
χρόνια, σημαντικές διακρίσεις, σε εθνικό ή σε ευρωπαϊκό-διεθνές επίπεδο. Πρέπει να 
προσθέσω σε αυτήν τη λίστα, τη δραστηριότητα του σωματείου "Σπάρτακος", που 
αναπτύσσει αγωνίσματα με σημαντικές διακρίσεις από το 95-2000. Παρατηρούμε ότι 
τα αθλήματα, που έχουν μία σημαντική ανάπτυξη στην πόλη μας είναι η χιονοδρομία, 
η χειροσφαίριση, ο στίβος, η άρση βαρών, η ακροβατική γυμναστική, η αντισφαίριση 
και οι πολεμικές τέχνες. 

Το 2ο κεφάλαιο αυτής της ανάλυσης, αναφέρεται στις υφιστάμενες αθλητικές 
εγκαταστάσεις, στον ευρύτερο Δήμο. 

Δεν βάζουμε γυμναστήριο βαρέων αθλημάτων, γιατί έχουμε. Με την 
τροποποίηση της μελέτης που κάναμε στο Φιλίππειο, στον 1ο όροφο, που έχει εμβαδό 
800 τ..μ., δημιουργήθηκαν 4 αίθουσες 200 τ.μ. η κάθε μία. Μία για το σχολείο, μία 
για άρση βαρών, μία για πυγμαχία και η άλλη για ακροβατική γυμναστική. Έχουμε 
επίσης σάλα βαρέων αθλημάτων και στο ΕΑΚ, με πλήρη εξοπλισμό οργάνων. Από τη 
στιγμή που έχουμε αυτές τις αίθουσες, το κτίριο να πάρει τη μορφή προπονητηρίου 
και να δημιουργήσει ένα πυρήνα που θα δώσει οικονομική ανάπτυξη στο Σέλι και 
στην Κουμαριά, γιατί θα διασφαλίσει πλέον την παρουσία επισκεπτών. Το χειμώνα 
το χιονοδρομικό κέντρο, την Ανοιξη και το Καλοκαίρι, η προετοιμασία των ομάδων. 

Κεσίδης :Ήθελα να ζητήσω κάποιες διευκρινίσεις αλλά ήταν πολύ 
ενημερωτικός ο Δήμαρχος. 

Τσαβδαρίδης : 1)Στο 2ο πρακτικό  της επιτροπής, υπάρχει ημερομηνία  16/11 
και στην εισήγηση του Δημάρχου 14/11. Η επιτροπή έλαβε υπόψη της, την εισήγηση 
του Δημάρχου; 

2)Διαφοροποιείται η πρόταση της επιτροπής; Να διευκρινιστούν ποιά είναι τα 
σημεία που δεν υπάρχουν στην εισήγηση του Δημάρχου και υπάρχουν στην εισήγηση 
της επιτροπής. 

Δήμαρχος : Η επιτροπή έλαβε υπόψη της την εισήγηση του Δημάρχου. 
Διαφοροποιείται στα σημεία που διαβάσατε. Επιμένω ότι η εισήγησή μου είναι ορθή. 

Χαμαλής :1)Τα στοιχεία των συλλόγων, που συντάξατε τον αθλητικό χάρτη, 
είναι πρόσφατα; Πολλά στοιχεία δεν ανταποκρίνονται ακριβώς. 

2)Γιατί δεν περιβάλατε στην εισήγησή σας ένα ποδηλατοδρόμιο; Γιατί δεν 
προβλέψατε λίγες κερκίδες στο ΕΑΚ ; 

Δήμαρχος :1)Είναι από τις 10-14/11. Αυτά τα στοιχεία μας τα έδωσαν με FAX  
οι σύλλογοι. 2)Ήταν εκτός προδιαγραφών. 

Σκουμπόπουλος :1)Εκλήθησαν όλοι οι σύλλογοι στην Επιτροπή; Κατέθεσαν 
γραπτά ή προφορικά τις προτάσεις τους; 2)Έγινε συνεργασία με τα Σ.Σ και τα Τ.Σ; 
Ποιές είναι οι γνώμες τους; 3)Στα τεχνικά δελτία, γιατί γράφει ΕΠΤΑ; Τι εννοεί ; 
Μήπως αφαιρεθούν κονδύλια από εκείνο το πρόγραμμα; 4)Γιατί, ούτε η επιτροπή, 
ούτε ο Δήμαρχος, δεν έλαβαν υπόψη τις αθλητικές εγκαταστάσεις του 
Ταγαροχωρίου; 5)Τι έγινε με την παραχώρηση του Αθλητικού κέντρου Σελίου; 

Δήμαρχος :1)Το πρόγραμμα "Ελλάδα 2004", από τους πόρους του ΕΠΤΑ, 
κόβει ένα κομμάτι που θα το  διαχειριστεί το Υπουργείο Πολιτισμού. Το 
προγραμματίζει ανεξάρτητα από τα υπόλοιπα που μας αντιστοιχούν στο ΕΠΤΑ, που 
είναι  θέμα της Περιφέρειας. Γι αυτό ακριβώς το λόγο, τα τεχνικά δελτία, είναι 
ΕΠΤΑ. 2)Δεν μπήκε το θέμα του Ταγαροχωρίου, διότι αν εμφανιζόταν ότι έχουμε 
ακόμα 2 γήπεδα, τα οποία ουσιαστικά δεν είναι δημόσια, αλλά της ΠΑΕ Βέροιας, 
τότε δεν θα είχαμε  κανένα περιθώριο να ζητήσουμε χλοοτάπητα σε κανένα γήπεδο. 
Επειδή οι εγκαταστάσεις εκεί, αφορούν μόνο την ΠΑΕ Βέροιας, δεν προτείνομε 
άλλες εγκαταστάσεις και λόγω του κλίματος. 



3)Σ΄ότι αφορά το χιονοδρομικό κέντρο του Σελίου, το Υπουργείο Αθλητισμού 
έχει αποφασίσει ότι 3 χιονοδρομικά κέντρα σε όλη την Ελλάδα, είναι εθνικής 
εμβέλειας και θέλει να τα κρατήσει για λογαριασμό του. Τα χιονοδρομικά αυτά 
κέντρα είναι στον Παρνασσό, στα Καλάβρυτα και στο Σέλι. Το παλεύουμε. Δεν έχει 
καταλήξει ακόμα το θέμα. 

Ουρσουζίδης :Κλήθηκαν όλοι οι φορείς στην επιτροπή. Κατέθεσαν τις 
απόψεις τους όσοι ενδιαφέρθηκαν. Δεν ήρθαν γραπτές προτάσεις. 

Λελεκάκης :Αναπτύχθηκε και προτείνεται να ψηφιστεί ένα μεγαλεπίβολο 
σχέδιο για την ανάπτυξη του αθλητισμού. 1)Έχει γίνει κάποια οικονομική προσέγγιση 
στην πρόταση του Δημάρχου; Σε τι ύψος ανέρχεται; 2)Αυτό το ύψος χωράει σ΄αυτά 
που δικαιούμαστε ως Δήμος; 

Το μπάσκετ Εληάς, είναι επιθυμία πολλών ανθρώπων να γίνει κλειστό. Τι 
φόβισε την επιτροπή και εισηγείται να μη γίνει; 

Δήμαρχος :1)Είναι πρώτη φορά που όταν κατατίθεται ένα πρόγραμμα 
εκτελεστέων έργων υπάρχει προϋπολογισμός, ο οποίος έγινε με βάση τις 
προδιαγραφές του Υπουργείου.2)Αν εξαιρέσουμε την καρέκλα στο χιονοδρομικό 
κέντρο Σελίου, η πρόταση είναι αυτά που δικαιούμαστε, με βάση τον πληθυσμό και 
τον πίνακα του Υπουργείου Αθλητισμού. 

Ουρσουζίδης :Πιθανόν να μην κλήθηκαν κάποιοι από τους φορείς των Δ.Δ. 
Αυτοί που δεν ήρθαν μπορούσαν να συμμετέχουν χωρίς πρόσκληση. 

Όσον αφορά το μπάσκετ Εληάς, δημιουργείται ένας όγκος, ο οποίος 
προσβάλει το περιβάλλον. Δεν δένει αισθητικά η κατασκευή ακόμη ενός κτιρίου στη 
συγκεκριμένη τοποθεσία. Εκτός αυτού δεν δικαιούμαστε άλλο γυμναστήριο. 
Προσμετράται το ΕΑΚ και το Φιλίππειο. 

Δήμαρχος :Στη  Θεσ/νίκη φτιάξανε το Ποσειδώνιο και εμείς με μία 
κατασκευή που θα είναι αισθητικά αποδεκτή, δεν θα δώσουμε διέξοδο σε τόσα 
Σωματεία; 

Γεωργιάδης Χρ.:Δεν είδα έργο στο Εθνικό Στάδιο Βέροιας. Δεν μπορούσε να 
υπάρξει ηλεκτροφωτισμός στο γήπεδο της Βέροιας; Είναι μία από τις αιτίες που η 
ΠΑΕ Βέροια έπεσε μία κατηγορία. 

Δήμαρχος :Ο ηλεκτροφωτισμός, δεν προβλέπεται στις προδιαγραφές. Δεν   
μπορεί να χρεωθεί στο Δήμο, όταν αυτό ανήκει στη Γ.Γ.Α. στο χιονοδρομικό κέντρο, 
η καρέκλα, είναι ένα έργο που θα κατασκευαστεί από την επιτροπή  του 
χιονοδρομικού κέντρου. Σαν χώρος προετοιμασίας ομάδων, το προτείνουμε σε 
δημοτικούς χώρους. Να ενδιαφερθεί και η Νομαρχία γι΄αυτό το θέμα. 

Ακριβόπουλος :1)Ο αντιδήμαρχος ανάπτυξης , συμμετείχε στην επιτροπή; 
2)Το 2004, τα προτεινόμενα έργα θα έχουν ολοκληρωθεί; 

Ουρσουζίδης :Ο αντιδήμαρχος ανάπτυξης, δεν κλήθηκε να συμμετέχει. 
Στόχος είναι μέχρι το 2004, να γίνουν αυτά τα έργα. 

Κουκουρδής :1)Αυτά είναι τα έργα που προτείνονται;  Τα έργα που προτείνει 
ο Δήμαρχος τι είναι; Είναι εκτός της επιτροπής; Αλλη εισήγηση; 2)Στο πρακτικό 4 
έχουμε (4) υπόλοιπα έργα. Στην τροποποίηση που κάνανε με το πρακτικό 5 δεν 
μπαίνει το γήπεδο μπάσκετ-βόλεϊ, στους Γεωργιανούς και τις Βαρβάρες.3)Στους 
χώρους που προτείνεται να γίνουν τα έργα, υπάρχουν συγκεκριμένα στρέμματα; 
4)Υπάρχουν αποφάσεις των Τ.Σ των Δ.Δ για να προταθούν αυτά τα έργα; Δεδομένου 
ότι αυτήν τη στιγμή υπάρχουν έργα υποδομής σε κάθε χωριό. Για παράδειγμα στο 
Δ.Δ Ράχης, έχει  ερωτηθεί το Τ.Σ, εάν δέχεται να τροποποιήσει και να γίνει ο πυρήνας 
Α΄όπως τον προτείνουμε; Δεν γνωρίζουμε πόσα στρέμματα είναι αυτός ο χώρος και 
σε ποιόν ανήκει ιδιοκτησιακά. 



Ουρσουζίδης :Εξήγησα στην εισήγησή μου, ότι προηγήθηκε η συνάντησή μου 
με τους αθλητικούς φορείς. Η επιτροπή ανάπτυξης ενέκρινε τις αποφάσεις που είχαμε 
πάρει σαν διευρυμένο σχήμα και εκ των υστέρων ήρθε η εισήγηση του Δημάρχου που 
διαφοροποιούνταν στα σημεία που είπα στην εισήγησή μου. Η τροποποίηση έγινε 
κανονικά. 

Όσον αφορά τους χώρους που εμείς προτείναμε, το είχαμε βάλει σαν 
κριτήριο, να μην υπάρχουν ζητήματα απαλλοτριώσεων και να καλύπτουν τα 
στρέμματα που αντιστοιχούν για ανάλογες δράσεις. 

Δήμαρχος :Οι χώροι που προτείνονται να αναπτυχθούν αυτές οι αθλητικές 
υποδομές, ανήκουν κατά κυριότητα στο Δήμο Βέροιας.Δεν μπαίνει ζήτημα 
απαλλοτρίωσης. 

Σ΄ότι αφορά την ειδικότερη ερώτηση για την Ράχη, στο ΕΠΤΑ είχαμε κάνει 
αποδεκτή την πρόταση του Τ.Σ  Ράχης, για την ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα, 
με πίστωση 70 εκ. Το ίδιο συμβαίνει και στο Δ.Δ Γεωργιανών. Υπάρχουν στους 
Γεωργιανούς 10 στρ. τα οποία νομίζω ότι θα επαρκέσουν. 

Κεσίδης :Και οι 2  εισηγήσεις, αναφέρονται σε γήπεδα ποδοσφαίρου και 
μπάσκετ. Σε ένα περιορισμένο αριθμό αθλημάτων Η πρότασή μου είναι να γίνει 
γήπεδο γκόλφ στη θέση Κότσικα, όπου θεωρείται ιδανική τοποθεσία. 

Δήμαρχος :Δεν προβλέπεται. 
Ακριβόπουλος :Έπρεπε στην επιτροπή ανάπτυξης να κληθούν οι πρόεδροι 

των Τ.Σ και των Σ.Σ. Εάν κρίνουμε τις δύο προτάσεις, η πρόταση της επιτροπής είναι 
ρεαλιστική. Την πρόταση του Δημάρχου θα την χαρακτηρίσω σαν μία έκθεση ιδεών. 
Έπρεπε η πρότασή του να είναι πιο ουσιαστική. Να προτάξουμε μόνο τα έργα που 
μπορούμε να κάνουμε. 

Για την ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Ράχης, και τα 2 γήπεδα πρέπει να 
γίνουν με τον κατάλληλο χλοοτάπητα . Πρέπει να ολοκληρωθεί το γήπεδο μπάσκετ, 
με το απαραίτητο υλικό, το οποίο λείπει. Η Α.Ε Ποντίων συντήρησε τα 2 αυτά 
γήπεδα. Ο Δήμος πρέπει να στρέψει το ενδιαφέρον του σε περιοχές όπως η Ραχιά 
διότι υπάρχουν οι κατάλληλες προδιαγραφές και απέχει μόνο 3 χιλ. από την Βέροια. 
Τα τελευταία 20 χρόνια, οι καταστάσεις είναι οι ίδιες. Το γήπεδο του Βικέλα πριν 20 
χρόνια ήταν χωρίς χόρτο. Έτσι είναι και τώρα. Κατά πόσο θα γίνουν αυτά τα έργα, το 
αμφισβητώ. Η πρόταση της επιτροπής είναι πιο ρεαλιστική, αλλά δεν αρκεί αυτό. 

Γεωργιάδης Χρ.: Εύχομαι να γίνουν αυτά τα έργα. Ειλικρινά όμως πιστεύω 
ότι δεν θα γίνουν. Συμφωνώ με τον κ. Ουρσουζίδη για το προπονητήριο που ζητάει 
να γίνει στα Ασώματα και όχι στο Σέλι. Εμείς ζητάμε να προπονηθεί ο λαός της 
Βέροιας. Συμφωνώ με τα Ασώματα γιατί δεν υπάρχει χώρος στη Βέροια. Αλλιώς ούτε 
στα Ασώματα θα συμφωνούσα. 

Τσαβδαρίδης :Τα τελευταία 20 χρόνια, διαπιστώσαμε με λύπη ότι δυστυχώς 
για την πόλη και τους ανθρώπους της, δεν έγινε τίποτα για την δημιουργία αθλητικών 
υποδομών. Έτσι φτάσαμε σήμερα στο 2000 και ευτυχώς που αναλάβαμε σαν χώρα 
τους Ολυμπιακούς αγώνες, γιατί δεν θα γινόταν ούτε και τώρα, ούτε τα επόμενα 10 
χρόνια τίποτα προς την κατεύθυνση δημιουργίας αθλητικών υποδομών.  

Για όλη αυτή την κατάσταση οι ευθύνες βαρύνουν όσους κατά καιρούς 
συμμετείχαν στη λήψη αποφάσεων για την πόλη αυτή. Ερχόμαστε σήμερα να 
πάρουμε αποφάσεις για τη δημιουργία αθλητικών υποδομών, χωρίς να γνωρίζουμε 
εξαρχής ποιες είναι οι αντικειμενικές οικονομικές δυνατότητες αυτού του 
εγχειρήματος. Θεωρώ έγκυρο αυτό που είπε ο Δήμαρχος, ότι το ποσό των 3δις είναι 
εφικτός στόχος. Για να καθορίσουμε τα έργα αυτά των αθλητικών υποδομών, θα 
πρέπει να καθορίσουμε τους στόχους τους οποίους επιδιώκουμε να υλοποιήσουμε με 
τα έργα αυτά. Δύο είναι οι στόχοι: 



1)Η ισόρροπη ανάπτυξη των αθλητικών υποδομών που θα κατασκευαστούν 
σε όλα τα Δ.Δ του Δήμου Βέροιας. Δεν πρέπει να υπάρχει άνιση κατανομή των 
κονδυλίων. 

2)Να γίνουν αυτές οι εγκαταστάσεις πόλος έλξης για τη νεολαία. Να γίνουν 
φυτώρια για νέους πρωταθλητές. Να καλυφθούν οι ανάγκες τόσο του αγωνιστικού, 
όσο και του μαζικού λαϊκού αθλητισμού. 

Προτείνω  να υπάρξει βελτίωση όλων των εγκαταστάσεων που υπάρχουν στα 
όρια του Δήμου Βέροιας. Υπάρχει ανάγκη για ανάπτυξη νέων αθλητικών 
εγκαταστάσεων σε όλα τα Δ.Δ. Απ΄ότι βλέπουμε αποκλείονται ΔΔ όπως της Αγ. 
Βαρβάρας, Ασωμάτων, Κουμαριάς κλπ. Θα πρέπει να κρατήσουμε αυτούς τους 
ανθρώπους στα μέρη τους. 

Δεν  συμφωνώ με την εισήγηση  του κ. Δημάρχου για  την κατασκευή στο 
Μπάσκετ της Εληάς. Το θέμα της αισθητικής που θα δημιουργηθεί είναι πιο 
σημαντικό. 

Για το Σέλι. Το κλειστό γυμναστήριο να εκσυγχρονιστεί αλλά να μην γίνει 
εκεί το προπονητήριο γιατί: α)Είναι μακριά από τη Βέροια και β)γιατί θα 
εκμισθώνεται από τις ομάδες. 

Θέλω να εκφράσω τη δυσαρέσκειά μου γιατί δεν προτείνονται έργα για 
ναυτιλιακές εγκαταστάσεις στην περιοχή του Αλιάκμονα. 

Επίσης δεν υπάρχει καμία πρόταση για το Εθνικό Στάδιο Βέροιας, το οποίο 
έχει μεγάλες ανάγκες. 

Σκουμπόπουλος :Ο Δήμος δεν ενημέρωσε όλους τους αρμόδιους φορείς για 
να κάνουν τις προτάσεις τους. 

Τα 22 τελευταία χρόνια ,δεν έγινε κανένα σοβαρό αθλητικό κέντρο στην πόλη 
μας. Έπρεπε να έχουμε τη γνώμη τους. 

Δεν συμφωνώ για 2 έργα: 1)Για την σκεπή του γηπέδου του Μπάσκετ. 
Οποιαδήποτε επέμβαση γίνει στον χώρο θα είναι παράνομη. 2)Δεν πρέπει να γίνει το 
προπονητήριο στο Κ.Βέρμιο αλλά στο χώρο που προτείνει ο κ.Ουρσουζίδης. 

Θα πρέπει να προστεθούν ο ηλεκτροφωτισμός του Εθνικού Σταδίου Βέροιας 
καθώς και υποδομές για αθλήματα στίβου. 

Το ΕΑΚ δεν μπορούμε να το λέμε όποτε θέλουμε ΕΑΚ Βέροιας και όποτε 
θέλουμε ΕΑΚ Μακροχωρίου. 

Κουκουρδής :Είμαστε ο πιο φτωχός νομός σε αθλητικές υποδομές. Το Εθνικό 
στάδιο της Βέροιας είναι σε αξιοθρήνητη κατάσταση. Το ΕΑΚ έχει ελάχιστες  
προϋποθέσεις για αθλητικό κέντρο. 

Το πρόγραμμα αυτό, είναι τελευταία ευκαιρία για τον Δήμο μας. 
Η επιτροπή ανάπτυξης συζήτησε με ανθρώπους που ασχολούνται με τον 

αθλητισμό και πήρε αποφάσεις. Ο πρόεδρος της επιτροπής έκανε πολύ καλή δουλειά. 
Στη συνεδρίαση στις 9-11-2000  δέχθηκε όλα τα έργα ομόφωνα και στη 

συνεδρίαση στις 16-11-2000 τροποποίησε κάποιες προτάσεις. Προς τιμή του 
διαφώνησε στις προτάσεις αυτές. 

Στο Δ.Δ Ασωμάτων υπάρχει χώρος 13,5 στρεμμάτων ο οποίος μπορεί να γίνει 
αθλητικός χώρος. Το  κλίμα είναι άριστο στην περιοχή. 

Υπάρχει απόφαση του Τ.Σ που συμφωνεί  να γίνουν έργα και παραχωρεί 30 
στρέμματα για να γίνει εκεί το κλειστό προπονητήριο. 

Θα μπορούσε ο αθλητικός πυρήνας της Ράχης να γίνει στ΄Ασώματα. 
Ταχματζίδης :Συμφωνώ με την εισήγηση του Δημάρχου. Η πρόταση για το 

Χιονοδρομικό Κέντρο Σελίου αξιοποιεί τους πόρους που ήδη υπάρχουν. Στους 
Γεωργιανούς υπάρχει δραστηριότητα. Στον Τριπόταμο υπάρχει αθλητική ζωή. 



Είναι καλύτερα να σπαταλήσουμε όλους τους πόρους σε στάδια και σταδιακά 
ή να συμπληρώσουμε τους υφιστάμενους πυρήνες; 

Ουρσουζίδης :Προσπαθήσαμε να προσεγγίσουμε το ζήτημα έτσι ώστε να 
δημιουργήσουμε προϋποθέσεις για την αθλητική δραστηριότητα της νεολαίας. 
Κρατήσαμε σαν πρότυπο τα 5,5 τ.μ. ανά κάτοικο που θέτει το Υπουργείο.  

Υποστηρίζετε να κλείσει το κλειστό γυμναστήριο στο Σέλι. Υπάρχει μία 
συγκεκριμένη δραστηριότητα σ' αυτήν την περιοχή που μπορεί να αναπτυχθεί. 
Ωστόσο είναι έξω από τη φιλοσοφία αυτού του εγχειρήματος. Να γίνουν στο Σέλι 
αθλητικές εγκαταστάσεις, αλλά όχι απ΄αυτό το πρόγραμμα.Ας σκεφτούμε πριν 
ψηφίσουμε  την τελική πρόταση, ότι σχεδιάζουμε το μέλλον αυτής της πόλης. 

Δικαιούμαστε 2 στίβους, δεδομένου ότι αυτός ο στίβος που υπάρχει στο 
γήπεδο της Βέροιας, είναι ακατάλληλος, ένα στο ΕΑΚ και ένα στη Ράχη. Ένα γήπεδο 
ποδοσφαίρου επιπλέον που δικαιούμαστε, δεν μπορεί να γίνει πουθενά αλλού παρά 
μόνο στο χώρο του στίβου, που θα κατασκευαστεί στο ΕΑΚ. Εάν αυτά τα 2 έργα, που 
κατασκευάζονται στο ΕΑΚ, δεν προσμετρηθούν, τα λεφτά που περισσεύουν να πάνε 
αλλού. 

Κλειστό γυμναστήριο ΕΑΚ. Επιμένω στην αρχική άποψη της Επιτροπής 
Ανάπτυξης, για τους λόγους που έχω εξηγήσει. Είναι σεβαστές όλες οι άλλες 
στρατηγικές, ωστόσο δεν εξυπηρετούν το σκοπό για τον οποίο δημιουργήθηκε αυτό 
το πρόγραμμα του 2004. 

Κεσίδης :Να βρεθεί μία μέση λύση, γιατί υπάρχουν καλά στοιχεία και στις 2 
εισηγήσεις. 

Ακριβόπουλος :Έπρεπε να υπάρχει ιεράρχηση των στόχων. Αν ξεκινήσουν 
όλα μαζί, δεν θα γίνει κανένα από αυτά. Θα είναι έργα ουσίας γι΄αυτό το λόγο 
έκλεισα προς την εισήγηση της επιτροπής, που είναι πιο ρεαλιστική. 

Γεωργιάδης Χρ.: Εύχομαι να γίνουν όσο πιο πολλά έργα στην περιοχή μας. 
Τσαβδαρίδης :Οι προτάσεις της επιτροπής και των συλλόγων, δεν 

εισακούστηκαν από την εισήγηση του Δημάρχου, παρόλο που υπήρχαν σοβαρά 
επιχειρήματα υπέρ των απόψεών τους. 

Πώς θα βγάλουμε μελλοντικούς πρωταθλητές, όταν  κατασκευάζουμε στάδιο 
στο Σέλι το οποίο δεν έχει μόνιμους κατοίκους καθ΄όλη τη διάρκεια του χρόνου;Γιατί 
είναι αναμφίβολης αποτελεσματικότητας, τα μικρά έργα και οι αθλητικές υποδομές 
και δεν είναι ένα γυμναστήριο στο Σέλι, το οποίο βρίσκεται 30 χιλ. μακριά από τη 
Βέροια και υπάρχει  αντικειμενική αδυναμία να φτάσουν τα παιδιά εκεί, εάν δεν 
έχουν μεταφορικό μέσο; 

Πώς θέλουμε να πετύχουμε τη συγκράτηση του πληθυσμού στις φθίνουσες 
περιοχές; Πώς είναι δυνατόν να εξυπηρετούνται τα βαρέα αθλήματα στο Φιλίππειο 
Γυμναστήριο και να μην εξυπηρετείται το χάντ-μπόλ; 

Να  γίνει η αίθουσα βαρέων αθλημάτων κάπου ξεχωριστά, όπου να είναι 
αποκλειστικός χώρος άσκησης. 

Θα πρέπει  να συνταχθούμε με τις προτάσεις της επιτροπής. Οι φορείς που 
συνεδρίασαν είναι οι αρμόδιοι για να προτείνουν τα έργα που θα εξυπηρετήσουν την 
άθληση των μελών τους. 

Σκουμπόπουλος :Αν είχαμε τη δυνατότητα να  προτείνουμε περισσότερα 
έργα, όλοι μας θα είχαμε ιδέες, προτάσεις  να κάνουμε γι' αυτό το σκοπό. Φοβάμαι 
ότι το κομμάτι που  μας αναλογεί, θα είναι πολύ λιγότερο. Πρέπει να υπάρχει 
ισόρροπη ανάπτυξη στην πόλη και στους οικισμούς. Δεν μπορεί να ζητάει το Σέλι το 
60% αυτής της προϋπολογισθείσας αναπτυξιακής πρότασης του Δημάρχου (1,85 δις 
σε σύνολο 3,17 δις). Συμφωνώ με την πρόταση του Δημάρχου, εκτός από τη σκεπή 
στο μπάσκετ Εληάς. Επίσης προτείνουμε την αλλαγή της δημιουργίας 



προπονητηρίου, από το Σέλι στα Ασώματα. Προτείνουμε ακόμα 3 έργα: 1)Τον 
ηλεκτροφωτισμό στο εθνικό στάδιο Βέροιας, 2)υποδομές αθλημάτων στίβου, 
3)ολοκλήρωση των εγκαταστάσεων του γηπέδου Ταγαροχωρίου. 

Κουκουρδής :Προτείνω τις προτάσεις της επιτροπής στη συνεδρίαση της 9-
11, όπως αυτές τροποποιήθηκαν με τις προτάσεις του κ. Ουρσουζίδη. 

Ταχματζίδης :Με ποιά λογική δεχθήκαμε να γίνει στο Σέλι και τώρα λέμε στα 
Ασώματα; 

Ουρσουζίδης :Το κωπηλατήριο και οι άλλες δράσεις στον Αλιάκμονα, 
προβλέπονται από τη ΔΕΗ. 

Επειδή προβλέπω ότι θα κοπούν κάποια έργα, διότι οι δαπάνες είναι μεγάλες, 
προτείνω την ιεράρχηση των έργων. 

Δήμαρχος :1)Ο κ. Κουκουρδής συντάσσεται με την 1η πρόταση της 
επιτροπής. Ο κ. Ακριβόπουλος έχει τη δική του πρόταση. Ο κ.Σκουμπόπουλος έχει 
άλλη πρόταση. Συντάσσεται με την εισήγηση του Δημάρχου και διαφοροποιείται σε 
δύο διαφορετικά σημεία. Αυτό λέγεται συγκροτημένη αντίληψη μιας παράταξης για 
την ανάπτυξη.2)Κάθε πρόεδρος Τοπικού Συμβουλίου, θέλει να πάρει κάτι παραπάνω 
για το χωριό του.3)Όλη η συζήτηση γίνεται για να αναιρέσουμε την ομόφωνη 
απόφαση του Δ.Σ, που συμφωνήσαμε  ότι αποτελεί βασική προϋπόθεση ο 
μετασχηματισμός του χιονοδρομικού κέντρου Σελίου, σε αθλητικό κέντρο 
προετοιμασίας, και να το πάμε στα Ασώματα. Προπονητήριο βαρέων αθλημάτων δεν 
χρειαζόμαστε, διότι έχουμε 2. 

Δύο είναι οι πόλοι σήμερα, που φέρνουν τον περισσότερο κόσμο. 1)Η 
Παναγία Σουμελά. 2)Το χιονοδρομικό κέντρο Σελίου. Πως θα δημιουργήσουμε 
λοιπόν αυτόν  τον κόσμο; Ο κόσμος που έρχεται είναι σε θέση να δώσει κίνηση στην 
αγορά, όχι μόνο για το Σέλι και την Κουμαριά, αλλά και για την ίδια την πόλη. Πως 
δημιουργούμε αυτές τις προϋποθέσεις; Πήγε κανένας από εσάς στο Περτούλι; Πήγε 
στην Ελάτη; Είδατε τι μονάδες έχουν γίνει και πόσος κόσμος εργάζεται; Έξω τελικά 
από τον παράγοντα αν έχει χιόνι ή όχι; Έχετε κανένα αναπτυξιακό όραμα, για το πώς 
μπορούμε εμείς να αναπτυχθούμε ως περιοχή, όταν απ' όλες τις μεριές κουτσαίνουμε; 
Πότε έγινε το κλειστό στον Προμηθέα; Για τον Αλιάκμονα έχουν κάποια έργα; 
Ακούστηκαν για κωπηλατήριο. Όποιος το είπε, δεν ξέρει ότι η ΔΕΗ κάνει ολόκληρο 
έργο εκεί με αθλητικές εγκαταστάσεις; Γιατί να τις κάνει ο Δήμος; Μιλήσατε για το 
Φιλίππειο. Έχετε πάει εκεί ποτέ; Ξέρετε πόσες αίθουσες έχει; Ξέρετε αν έχουν σχέση 
αυτές οι αίθουσες με το στάδιο; Δεν ξέρετε. Είναι χωριστά πράγματα. Πήγατε ποτέ 
στο ΕΑΚ να δείτε την αίθουσα βαρέων αθλημάτων; Όχι. 

Όταν κάποιος έχει την  υπευθυνότητα να γράψει μία εισήγηση, δεν παίρνει 
μόνο στοιχεία, τα ξέρει κιόλας. Πήγα ο ίδιος και επισκέφτηκα αυτές τις 
εγκαταστάσεις. 

Ποιές είναι οι δικαιούμενες από το Δήμο εγκαταστάσεις; Κλειστό 
κολυμβητήριο στο ΕΑΚ. Είναι ήδη εγκεκριμένο έργο από την Γ.Γ. Δικαιούμαστε 2 
στίβους. Ο ένας στίβος, δεν μπορεί να γίνει πουθενά αλλού παρά μόνο στο ΕΑΚ. 
Χρειαζόμαστε και 2ο στίβο; Πού να το βάλουμε; Στη Ραχιά πρέπει να κάνουμε το 
χλοοτάπητα. Στο εθνικό στάδιο δεν προβλέπεται φωτισμός, ούτε μπορούμε να το 
προτείνουμε. Η καρέκλα δεν αφορά την Ολυμπιάδα 2004. Πρέπει όμως να είναι 
πρόταση για τη βελτίωση του χιονοδρομικού κέντρου. Όλα τα άλλα έργα είναι στο 
πλαφόν που δικαιούμαστε, με μία διαφορά. Το προπονητήριο βαρέων αθλημάτων, να 
γίνει προπονητήριο Ολυμπιακών προδιαγραφών. Όλες οι άλλες προτεινόμενες 
εγκαταστάσεις, είναι στον πίνακα που μας έστειλε η Γ.Γ Αθλητισμού. Υπάρχει 
χρονοδιάγραμμα. Θα έχουν χρονική προτεραιότητα τα ώριμα έργα. Οι εγκαταστάσεις 
στο Ταγαροχώρι δεν μπορούν να μπουν. Είναι έξω απ' αυτά που προτείνονται. Στο 



Ταγαροχώρι έκανε μία σημαντική προσπάθεια ο Δήμος. Έβαλε  40 εκ. από τα δικά 
του έξοδα, από το ΕΠΤΑ. Ας βάλει και η ΠΑΕ κάποια χρήματα ή ας απευθυνθεί στον 
υπουργό για οικονομική ενίσχυση. Οι εγκαταστάσεις του Ταγαροχωρίου, δεν είναι 
αθλητικές αλλά να γίνει ξενοδοχείο, και να μένουν εκεί οι παίκτες, να προπονούνται 
και να μη πληρώνουν ξενοδοχείο. Αυτό θέλει η ΠΑΕ. Δεν είναι επιλέξιμο έργο αυτό 
το πρόγραμμα. Όπως δεν είναι επιλέξιμη η πρόταση του κ. Κεσίδη για το γήπεδο 
γκόλφ. Παρουσιάζει όμως  ενδιαφέρον για να το δούμε. Η πρόταση είναι ρεαλιστική. 
Η καρέκλα δεν είναι μέσα στο 2004. Πρέπει να επιδιώξουμε άμεσα τη 
χρηματοδότησή της. 
 Σκουμπόπουλος: Ζητάω τριτολογία. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα; 
Υπέρ ψήφισαν 7 σύμβουλοι: Γ. Ουρσουζίδης, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. 

Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής, Γ. Μανακούλης. 
Κατά ψήφισαν 13 σύμβουλοι:  Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. 
Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς.  
 Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία απορρίπτεται η πρόταση για τριτολογία. 

Κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος διαμορφώθηκαν 4 προτάσεις. α) Η 
πρόταση του κ. Δημάρχου, β) η εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης, γ) η πρόταση 
του κ. Σκουμπόπουλου  και δ)  η πρόταση του κ. Ουρσουζίδη.  

Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου όπως αυτή αναπτύχθηκε; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Μ. Γαβρίδης, Κ. Ασλάνογλου, Δ. 
Πέτκος,. Ε. Λελεκάκης, Λ. Τάκης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης,  Π. Πιτούλιας, 
Α. Κεσίδης, Α. Ταραλάς, Γ. Μανακούλης. 

Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης; 
Υπέρ της πρότασης αυτής δεν ψήφισε κανένας σύμβουλος. 

 Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χρ. Γεωργιάδης, Λ. Τσαβδαρίδης , Ι. Ακριβόπουλος. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Ουρσουζίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Γ. Ουρσουζίδης, Ε. Κουκουρδής. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-11-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Τις από 9-11-00 και 16-11-00 εισηγήσεις της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
3.- Τις απόψεις και προτάσεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
  Εγκρίνει τις προτάσεις για το πρόγραμμα αθλητικών υποδομών «ΕΛΛΑΔΑ 
2004» του Υφυπουργείου Αθλητισμού που έχουν ως εξής: 
 
Την ολοκλήρωση του Ε.Α.Κ. Βέροιας «Δημήτριος Βικέλας» 
Να ολοκληρωθεί ο ανωτέρω πυρήνας με την κατασκευή σε αυτόν των αθλητικών 
εγκαταστάσεων που προβλέφτηκαν από το Υπουργείο και έχουν ήδη ενταχθεί με 
πιστώσεις στην ΣΑΕ του 2000. 



 
Την ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Ράχης: 
Να ολοκληρωθεί ο ανωτέρω πυρήνας με την αποπεράτωση των παραπάνω ημιτελών 
εγκαταστάσεων, ήτοι: 
 των δύο υπαίθριων γηπέδων αντισφαίρισης (τένις) με επίστρωση συνθετικού 

τάπητα, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό 
 του ενός υπαίθριου γηπέδου μπάσκετ – βόλεϊ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, 

περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό 
 του χώρου στάθμευσης εμβαδού 1.500 τ.μ. 
 την περίφραξη και δενδροφύτευση του χώρου 
 την κατασκευή ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 την τοποθέτηση χλοοτάπητα στο ένα γήπεδο ποδοσφαίρου 
 
Την ολοκλήρωση της αθλητικής υποδομής «μπάσκετ Εληάς»: 
 να κατασκευασθούν τα αποδυτήρια και οι λοιποί βοηθητικοί χώροι μέσα στον 

χώρο του υφισταμένου κτιρίου 
 να σκεπασθεί το υπάρχον υπαίθριο γήπεδο μπάσκετ με κατασκευή μεταλλική και 

από πάνω πλαστικό (πολυκαρβονικό φύλλο), τεχνική που χρησιμοποιείται 
σήμερα για την κάλυψη ανοικτών κολυμβητηρίων κλπ 

 
Τον εξοπλισμό του «Φιλίππειου» γυμναστηρίου: 
 η προμήθεια του εξοπλισμού και όλων των οργάνων που απαιτούνται για τα 

αθλήματα της ενόργανης γυμναστικής, της άρσης βαρών κλπ 
 
Την ολοκλήρωση του αθλητικού πυρήνα Προμηθέα: 
Να ολοκληρωθεί ο ανωτέρω πυρήνας με την κατασκευή: 
 ενός γηπέδου 5Χ5 με συνθετικό τάπητα, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό, 
 ενός γηπέδου μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 

ηλεκτροφωτισμό, 
 ενός γηπέδου χειροσφαίρισης με επάλειψη με ακρυλικό τάπητα, περίφραξη και 

ηλεκτροφωτισμό, 
 ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 
Την δημιουργία δημοτικού αθλητικού πυρήνα Κάτω Εληά: 
Να δημιουργηθεί, στην έκταση των 12 στρεμμάτων κάτω από την Εληά ένας νέος 
δημοτικός αθλητικός πυρήνας με την κατασκευή: 
 ενός ανοικτού κολυμβητηρίου με δεξαμενή κολύμβησης 33 Χ 25 μ., με δεξαμενή 

εκμάθησης, με αποδυτήρια αθλητών, γραφείο, ιατρείο, αποθήκες,  Η/Μ, με 
κερκίδα 500 θέσεων, 

 δύο γηπέδων αντισφαίρισης (τένις) με επίστρωση συνθετικού τάπητα, περίφραξη 
και ηλεκτροφωτισμό 

 ενός γηπέδου μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 
ηλεκτροφωτισμό 

 ενός χώρου στάθμευσης εμβαδού 1.500 τ.μ. 
 ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 της περίφραξης του όλου αθλητικού πυρήνα.  
 
 
 



Την δημιουργία δημοτικού αθλητικού πυρήνα Γεωργιανών: 
Να δημιουργηθεί, στην έκταση των 30 στρεμμάτων στο Δ.Δ. Γεωργιανών ένας νέος 
δημοτικός αθλητικός πυρήνας με την κατασκευή: 
 δύο γηπέδων 5Χ5 με συνθετικό τάπητα, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό, 
 δύο γηπέδων μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 

ηλεκτροφωτισμό 
 ενός κτιρίου αποδυτηρίων με γραφεία και WC 
 της περίφραξης του όλου αθλητικού πυρήνα.  
 
Την ενίσχυση των αθλητικών εγκαταστάσεων στα Δημοτικά Διαμερίσματα: 
Να ενισχυθούν οι αθλητικές εγκαταστάσεις στα Δημοτικά Διαμερίσματα Τριποτάμου 
και Αγίας Βαρβάρας με την κατασκευή στο καθένα από αυτά ενός γηπέδου μπάσκετ 
με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και ηλεκτροφωτισμό. 
 
Την βελτίωση της υποδομής του Χιονοδρομικού Κέντρου Σελίου: 
Με την άμεση αντικατάσταση του υφιστάμενου αναβατήρα (εναέρια καρέκλα) με ένα 
καινούργιο αναβατήρα εναέριας καρέκλας. 
 
Την δημιουργία Κέντρου Προετοιμασίας Αθλητικών Ομάδων στο Χιονοδρομικό 
Κέντρο Σελίου: 
Προτείνεται να κατασκευασθούν: 
 ένα ολυμπιακό προπονητήριο για το άθλημα της χειροσφαίρισης με όλους τους 

απαραίτητους βοηθητικούς χώρους και τον ανάλογο εξοπλισμό σε όργανα και 
μηχανήματα 

 δύο γήπεδα μπάσκετ με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 
ηλεκτροφωτισμό 

 ένα γήπεδο χειροσφαίρισης με επάλειψη με ακρυλικό υλικό, περίφραξη και 
ηλεκτροφωτισμό 

 βελτίωση του υφισταμένου σε δημοτική έκταση γηπέδου ποδοσφαίρου με την 
κατασκευή χλοοτάπητα, ηλεκτροφωτισμό και περίφραξη. 

 
Την κατασκευή υπαίθριου σκοπευτηρίου. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    565/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Γ.  Μανακούλης 
 Ν.  Χαμαλής Π.  Αγαθαγγελίδης 
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  4-12-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


